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► JAROCINIANIN PIERWSZYM PACJENTEM W  WIELKOPOLSCE PO TRANSPLANTACJI PŁUCA

► TRAGEDIA NA PRZEJŚCIU DLA PIESZYCH

Z NOWYM 
PŁUCEM

ZATAŃCZY 
NA WESELU

Pracownicy 
„Jarocin Sport" 
opowiadają, jak ich 
zwolniono

► NOWE MIASTO

R adni b ę d ą c y  
so łty sa m i d o s ta n ą  
d w ie  w y ższe  d ie ty

► s. 8

► JARACZEWO

► s. 8m-9m

Budżet znowu 
na minusie

► s . 1 0

► KOTLIN

N adal b ę d ą  jeździć 
4 0 -le tn im  rzęchem

► ŻERKÓW

Radny złamat praw o, 
koledzy chcieli zrzucić  
sio na jego mandat

§ N A  M IE JS C U  W YPAD KU  
1 P R O B D S ZC Z U D ZIELIŁ  

R O ZG R ZES ZEN IA  Ś M IER T ELN IE  
R A N N E J  P A R A FIA N C E

Biskup kaliski: 
C zasem  trzeb a  
n iedow idzieć 
i nie dosłyszeć

A  ► s. 14

Przekaż swój 1 % chorym dzieciom PODATKU 
DLA NASZYCH 
DZIECIACZKÓW

► s. lOm-llm
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Wysokopłatne staże dla dyrektorów z zawodu
M a m  nadzieję, że n ow y m enager w  spółce 

Ja roc in  S port okaże się cudow nym  odkryc iem  
prezesa M usie laka . M a  w  końcu zastąpić czte
rech kierow ników . N ie  przekreślając jego  szans 
na sukces, trzeba je d n a k  zauważyć, że nasze 
w ładze po  raz ko le jny  z a tru d n ia ją  osoby bez 
d o św ia d cze n ia  na k o n k re tn y m  s ta n ow isku . 
I  p łacą  im  przyzw o ite  pensje, żeby się na tych 
„stażach”  p rzyu czy ły . By nie być go łosłow nym , 
p rzyw o łam  jeden, ale za to  ba rdzo  w yraz is ty  
przykład z nieodległej przeszłości. C hodz i o za
trudn ien ie  na stanow isku w icedyrektora D P S -u  
w  Zakrzew ie  Janusza K raw ca  - szefa p o w ia 
tow ych s truk tu r P iS-u. Bez dośw iadczenia, bez 
specjalistycznego wykształcenia. Teraz Kraw iec 
jes t dyrekto rem , nie m am  podstaw  tw ie rdz ić , 
że z łym , ale k to  ze zw yk łych  ś m ie rte ln ikó w  
m ia łb y  szansę na dobrze  p ła tne  przyuczenie 
d o  takiego stanow iska?

Pisząc o osobach bez dośw iadczenia w  Ja
roc in  S port m am  na m yśli także samego preze-

ALEKSANDRA PILARCZYK
redaktor naczelny „Gazety Jarocińskiej”

sa. D otychczasow e jego  funkcje k ierow nicze by ły  
pe łn ione z po litycznego nadania : b y ł w icestarostą 
i p ła tnym  członkiem  zarządu. D oda jm y: m ocno kry
tykow anym  przez opozycję za nicn ierobienie. Teraz 
m a kierow ać spółką, k tó ra  pow inna  sobie radzić  na 
w o ln ym  rynku. A  tu  w a rto  by ło b y  m ieć nieco inne 
w a lo ry  (n iż  po lityczne  p lecy), choćby um iejętność 
dogadywania się z pracow nikam i. O  tym , ja k  prezes 
się dogaduje - m ożna przeczytać na str. 6 i  7.

N o w y  m enager M a te u sz  B o ru ta  m a p o d o b 
no d ob rą  op in ię  w  środow isku  spo rtow ym  - jako  
dz ia ła cz  k lu b u  rugby. A le  m enagerem  w  spółce 
z o.o. n igdy nie b y ł i raczej nie zarządza ł restau
rac ją  - a to  z n ią, ja k  w yn ika  z re lacji p racow n ików , 
je s t najw ięcej p rob lem ów . Z na jom ość  sportow ych  
żo łądków  m oże w ięc w  tej kw estii nie wystarczyć. 
Tym  n iem nie j życzę M a teuszow i Borucie  e fektyw 
nego w yko rzys tan ia  „s ta ż u ” , bo  w ed ług  f i lo z o f ii 
prezesa M us ie laka  - je ś li k toś się nie spraw dzi na 
stanow isku  k ie row n iczym , to  m oże ju ż  tra fić  ty lko  
na bezrobocie.

5
 czyli najczęściej 

czytane artyku ły  

na porta lu  

jarocinska.pl 

w  ostatn im  

tygodn iu

1. Zderzenie c iężarów ki z autem  
osobow ym

2. Zobaczcie to  jeszcze raz. 
Najczęściej w yśw ie tlan e  film y

IN T E R N A U C I K O M E N T U J Ą iarocinskafSi
"  Zausz?  tam. gdzie T y

B u rm is trz  za ra b ia  m niej, a le  jego  ekipa je s t  d ro ższa
s s2 0 : Partia Z iem ia  Ja 
ro c ińska  dba  o sw o ich  
ludz i....

Skazany za....: Zobaczy
c ie  po 4  la tach  ile  w as 
będzie kosztowała “ m oja 
ek ipa ", tan io  nie będzie, 
a le rozw ój kosztuje.

z u z a : O c h h h h  ja k iż  
p .P a w lic k i w s p a n ia ło 

m yś ln y  ! ! ! ! !  ile  o b ie ca ł 
ty le  m us ia ł dać - n ic za 
darm o.... oszczędności na 
m iarę  z j, śm iech  na sali. 
Ale czego inne można było 
się spodziew ać ?!

Bobi: 2  krotność średniej 
pensji w  gm inie, powiecie 
p o w in ien  dos taw ać tak i 
bu rm is trz , w ó jt, czy pre
zydent. W tedy napraw dę

zależałoby im  na rozw o
ju  rządzonej przez siebie 
jednostk i.

rozbój: To m acie  lu d z i
ska sw ó j rozw ój. Do tego 
G ibasiew icz zasiada jesz
cze w  radzie nadzorczej 
ja roc ińsk ie j spó łk i g m in 
nej PW IK. Podobnie ja k  
w ie lu  prezesów - dodat
kow o P aw lick i u m ie śc ił

ich w  spó łkach . Za kilka  
godzin pracy m ają  dodat
kowo kilka tysięcy złotych 
m iesięczn ie !!!!

m ieszkaniec: Czy czasami 
teraz nie je s t dzia łan ie  na 
szkodę g m iny  da jąc  ta k  
w ysokie w yp ła ty  dla ludzi 
(w ic e b u rm is trz ó w ) k tó 
rych w  innych m iastach 
n ie  c h c ie li.  M oże ja k iś

apel ZJ teraz w ystosuje.

obse rw a to r: 1 1 .9 7 3  su
per pensja :) w iększość 
w  Ja roc in ie  ma ty lko  tą  
końców kę lub w ca le  nie 
m a ją  pracy, w ięc  nie po- 
d a w a jc ie  ta k ic h  w ia d o 
m ości by ju ż  nie w kurzać 
i ta k  już  bardzo w ku rzo 
nych m ieszkańców.

Z a c h o w a n o  o r y g in a l n ą  p is o w n ię

Z P R Z Y M R U Ż E N IE M  OKA...

SEKRETARZ 
POMYLIŁ 
MIESZKAŃCÓW  
ZE ZŁOTÓWKAMI

S e k re ta rz  g m in y  K o t l in  
M ic h a ł U rb a n ia k  zawsze je s t 
p rzygo to w a n y  do  tem atu , k tó 
ry  re fe ru je  na pos iedzen iach  
k o m is ji lu b  sesji. P o d o b n ie  
b y ło  podczas os ta tn ich  ob rad  
w  m in io n y m  ro k u , k ie d y  to  
p rz e d s ta w ia ł do tychczasow e  
w y n a g ro d z e n ie  w ó jta  M i r o 
sława Paterczyka. Już p o  tym , 
ja k  w ło d a rz  g m in y  z rzek ł się 
podw yżki, postanow ił om ów ić, 
w  jak ich  granicach kszta łtu ją  się 
poszczególne sk ładn ik i do  gaży 
je g o  szefa. - M ogę podać, ja k  
wyglądają wynagrodzenia zasad
nicze w  kwestii dotyczącej wójtów  
w gm inach do 15 tys. z l - p o m y lił 
się U rban iak. - Chyba do 15 tys. 
mieszkańców - zauw aży ł k toś 
z sali. U rzędn ik  nie zareagował 
na upom nien ie .

W a r u n k i  u c h w a l e n ia  b u d ż e t u  i W P F
(trzeba spe łn iać  a rt.243  uo fp  w  każdym  roku  p rognozy)

1 1 0 ) , ,  D b  i Sm, . - M > ,  D b  .4  Sm - f fb  .

R  -  ra ty , O  -  o d s e tk i,  D b  -  d o c h o d y  b ie ż ą c e , S m  -  d o c h o d y  z e  

s p rz e d a ż y  m a ją tk u ,  D  -  d o c h o d y  o g ó łe m , W b  -  w y d a tk i b ie ż ą c e

RADNY BAJDA WYTŁUMACZY  
RACHMISTRZOM Z RIO

Powiatowi radni uchwalili budżet na nowy rok. Finansowy 
plan uzyskał akceptację Regionalnej Izby Obrachunkowej. 
Rachmistrze z R IO  wnieśli jednak kilka drobnych uwag. Jedna 
z nich dotyczyła dotacji na meliorację, k tóra  ich zdaniem nie 
powinna być zapisana w  dziale „ochrona środowiska” . Z  takim 
podejściem nie zgodził się znany ze swej ekologicznej dzia
łalności radny Leszek Bajda. - Jeśli chodzi o tę dotację, to R IO  
się pomyliło. Melioracja to jest gospodarka wodna, a ta z kolei 
wiąże się z ochroną środowiska. N ie chcialbym tu kop ii kruszyć, 
ale ewentualnie zapraszałbym tych panów na prelekcję do mnie 
- stwierdził. (ann)

3. Znaleziony pod m arketem  
zm arł w  szpitalu

P O L IC J A
4. Bezdomni na dw orcu . "Z rob ili 
m elinę, sm ród nie do op isan ia"

5. W łam yw acz przyszedł 
w  św ię ta . U kradł p ieniądze 
na n iepe łnospraw nego

POWIATOWA LEKCJA KONCENTRACJI

Skarbnik pow ia tu  Jacek Jędrzejak p róbow a ł w yjaśn ić rad 
nym  m eandry  tw o rze n ia  budżetu . P os iłkow a ł się prezentacją  
m u ltim e d ia ln ą . W  pew nym  m om encie  w yśw ie tlił w z ó r d łu g i 
na ca łą  szerokość ekranu. C oś tłu m a czy ł i o b jaśn ia ł symbole. 
A  na tw arzach  n iek tó rych  uczestn ików  posiedzen ia  na tych 
m iast u w id o c z n ił się proces m yślow y. Z asę p ili się, czo ła  im  
się zm arszczyły , n a s tąp iła  pe łna  koncentrac ja . W  g łow ach  
zaśw ita ło  py tan ie : „czy  będzie z tego p y ta ł? ” . 1 pewnie d ługo  
by trw a ła  ta  ch w ila  trw o g i, gdyby nie to , że ska rbn ik  k lik n ą ł 
i p o ja w iła  się ko le jna  p lansza. D o p ie ro  w tedy uczucie  u lg i 
ro z lu ź n iło  o b lic za  p o w ia to w ych  decydentów . W  m ig  zd a li 
sobie spraw ę, że przecież n ie  są w  szkole i n ie  m uszą  ju ż  
w ykazyw ać się jaką ko lw ie k  w iedzą.

SOŁTYS NIE JEST JUŻ

PRZEWODNICZĄCYM, ALE
INTERESUJE SIĘ SPRAW AMI G M IN Y

S o łtys  Parzew a S te fan Tacza ła  n ie  je s t ju ż  ra d n ym , ale 
spraw am i g m iny  tak  się interesuje, ja k b y  n im  nadal by ł. W  te
gorocznym  budżecie zna lazł, że gm ina  p lanu je  w ybudow ać plac 
zabaw przy Szkole Podstawowej w  Sławoszewie. - Gdzie ten p lac  
będzie pan ie  wójcie? - doc ieka ł na sesji so łtys Parzewa. - Ranie 
przewodniczący będzie - zaga lopow a ł się M iro s ła w  Paterczyk. 
- Przewodniczącym ju ż  n ie  jestem  - zap ro testow a ł Taczała.

W  m in ione j kadencji radny Stefan Taczała był przew odniczą
cym  kom is ji ośw iaty. - Panie sołtysie będzie na terenie jednos tk i 
szkoły - t łu m a czy ł w ó jt K o tlin a .

http://www.jarocinska.pl
jarocinska.pl
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Na miejscu wypadku proboszcz 
udzielił rozgrzeszenia 
śmiertelnie rannej parafiance

75-le tn ia  kob ie ta  zm arła  w  szp i
ta lu  po tym , ja k  zosta ła po trącona na 
prze jśc iu  d la  pieszych na u l. W ojska 
P o lsk iego  w  Ja roc in ie . O fia ra  szła 
do  kośc io ła  franc iszkanów  na mszę 
w  sobo tę  w ie czo rem . W  n iedz ie lę  
na p o p o łu d n io w y c h  E ucha rys tiach  
m o d lo n o  się ju ż  za je j duszę.

W ypadek w ydarzy ł się na ul. W o j
ska P o lsk iego w  Ja roc in ie , będącej 
fragm entem  kra jow e j „1 1 ” . P o lic ja  
u s ta liła ,  że k ie ru ją c y  o p le m  astra  
44 -le tn i m ieszkaniec Ja ro c in a  jadąc  
w  k ie runku  P oznan ia  p o trą c ił z n a j
du jącą  się na prze jśc iu  d la  pieszych 
7 5 -le tn ią  ja ro c in ia n k ę . - W  w yniku  
uderzenia kobieta przew róciła  się na 
jezdnię. Pom im o natychm iastowej p o 
mocy, poszkodowana zm arła  w  szpitalu 
- in fo rm u je  sierż. sztab. A gn ieszka 
Zaworska, rzecznik prasowy K om en
dy  P ow ia tow e j P o lic ji w  Jarocin ie .

sierż. sztab.
AG NIESZKA

ZAW O RSKA

rzecznik prasowy 
KPP w  Jarocinie

M

Z uw agi na rażące naruszenie 
p rze p isó w  ruchu  d rogow ego 
przez 4 4 -la tk a , p o lic janc i ru
ch u  d ro g o w e g o  ja ro c iń s k ie j 
kom endy za trzym a li m u p ra 
w o  jazdy. K ie ru jący będzie też 
o d pow iada ł za spow odow an ie  
w ypadku  drogowego ze sku t
k iem  śm ie rte lnym , za co grozi 
kara pozbaw ienia  w o lności do 
la t 8.

D o  tra g e d ii d o s z ło  n ie s p e łn a  
p ó ł god z in y  przed w ieczo rną  m szą 
świętą. Św iadkiem  w ypadku b y ł p ro 

boszcz p a ra fii św. A n ton iego  Padew
skiego. D u ch o w n y  w ra ca ł z kolędy, 
aby odp ra w ić  E ucharystię . - Wyjeż
dżając z ul. o. Serafina N iedba ły na 
ul. Wojska Polskiego, za trzym ałem  
się. Popatrzyłem  w  lewo, było pusto. 
Z  d rug ie j strony w idziałem  nadjeżdża
ją c y  samochód. D op ie ro  w  św iatłach  
reflektorów  zobaczyłem przechodzącą 
postać na pasach. Wcześniej n ie  w i
działem , bo  w  tym  m iejscu było wy
ją tko w o  ciemno. I  była taka refleksja: 
samochód jedzie  od  strony Witaszyc, 
a tu ta j osoba na pasach. To były u łam ki 
sekund, nagle zobaczyłem uderzenie  
- o p o w ia d a  p o ru s z o n y  o jc iec  Joel 
K o ko tt. D oda je , że k ie row ca zaczął 
gw a łtow n ie  ham ow ać, ale za trzym a ł 
się o ko ło  15 m e tró w  za przejściem .

- Osoba ta uderzyła m ocno  w  szy
bę i  spadła na chodnik. Ja  ju ż  wtedy 
wyjeżdżałem, odwróciłem  się do tyłu, 
widziałem  ją  leżącą - re lac jonu je  d u 
chowny. Szybko skręc ił na  park ing , 
p o  czym  p o b ie g ł do  p o szko do w a 
nej. K ie ro w ca  o p la  s iedz ia ł w  aucie 
i  ro zm a w ia ł przez te le fon , d z w o n ił 
na  pogo tow ie . - Udzieliłem  te j oso
bie generalnego rozgrzeszenia. Leżała  
na brzuchu - twarzą do ziem i. Z araz  
podeszła ja k a ś  p a n i i  pow iedziała, że 
je s t lekarzem . P rzew róciliśm y ją  na  
bok, była przytom na - o p o w ia d a  p re 
cyzy jn ie  p roboszcz . Jego zdan iem  
b a rd zo  szybko p rzy jecha ła  kare tka 
p ogo tow ia . - K iedy w k ładano ją  na  
nosze, w idz ia łem  je j  ogrom ny b ó l - 
podkreś la  duchow ny.

P o lic ja n to m  p o w ie d z ia ł, że b y ł 
św iadkiem  zdarzen ia , p o  czym  p o 
szedł odp raw iać mszę św. Po litu rg i i

p roboszcz po jecha ł na po lic ję  z łożyć 
zeznania. W  drodze pow ro tne j uda ł 
się do  szp ita la , aby dow iedzieć się, 
ja k ie  ob rażen ia  o d n io s ła  p a ra fia n 
ka. - Była ju ż  rodzina. Dowiedziałem  
się, że stan je s t ciężki, a le stabilny, 
a najbliższa doba będzie decydująca. 
Udzieliłem Sakramentu Namaszczenia 
Chorych i odpustu na godzinę śmierci. 
Poprosiłem, aby na bieżąco m nie in fo r
m ow ali, ja k i  je s t stan - m ó w i o jciec 
Joel. W  niedzielę na pierwszych trzech 
m szach w ie rn i m o d lili się o zdrow ie  
d la  poszkodow anej, a na ko le jnych  
ju ż  za je j duszę. P roboszcz p rzyp o 
m ina  sobie, że cztery d n i wcześniej 
b y ł na ko lędz ie  u  o f ia ry  w ypadku . 
Z a p a m ię ta  ją  ja k o  osobę g łę b o ko  
w ierzącą. - Wszyscy na jb liżs i bardzo 
płaka li. Było widać, że byli bardzo z n ią  
zw iązani - kończy o jciec Joel.

(e ra )

► ŻERKÓW

Radny złamał prawo, koledzy chcieli zrzucić się na jego mandat
Żerkow ski radny A ndrze j 

S tachow iak z łam a ł ciszę w y
borczą. Sprawą zajęła się p o 
lic ja . R adnem u g ro z i tysiąc 
z ło ty c h  m a n d a tu . C z y  go 
d o s tan ie , ro zs trzyg n ie  Sąd 
Rejonowy w  Jarocin ie  na roz
prawie, k tóra  m a się odbyć 26 
stycznia.

S tachow iak dzień przed 
w y b o ra m i s a m o rz ą d o w y 
m i - w  sobotę, 15 lis topada, 
k ie d y  o b o w ią z y w a ła  c isza  
w ybo rcza , u m ie ś c ił na  je d 
n ym  z p o r ta l i  s p o łe c z n o -  
ściow ych reklam ę w yborczą  
dwóch kandydatów  Polskiego 
S tronnictw a Ludow ego - Jana 
Grześka, k tó ry  s ta rto w a ł do 
S e jm iku W o jew ództw a W ie l
ko p o lsk ie g o  o ra z  A n d rze ja  
S z lache tk i ub iegającego się 
o  m an d a t radnego p o w ia tu  
ja roc ińsk iego .

S tachow iak przyznaje, że 
spraw a jes t oczyw ista. - Tak 
rzeczywiście było, złam ałem  c i
szę wyborczą. Z rob iłem  to nie
świadomie. Po prostu straciłem  
poczucie czasu. N ie zdawałem  
sobie sprawy, że je s t 15 listopa
da. Ja dokładnie powiem, ja k  to 
było: rano  wstałem, kaweczjka, 
facebook. Pojawiło się zdjęcie 
pana Grześka, pana Szlachetki 
i  odruch ręk i - udostępnienie. 
S ta ło  się - t łu m a c z y  ra d n y  
z K o m o rza  Przybysław skie- 
go. - Ale nie myślałem, że to  
będą tak ie  konsekwencje, że 
ktoś się tym aż tak zainteresuje 
- dodaje.

S p ra w ą  za ją ł się k o m i
tet w yborczy Jacka K m iec ia  
i z g ło s ił ją  na po lic ję . P rzy
p o m n im y ,  że K m ie ć  b y l 
kan d yda te m  na b u rm is trz a

W czasie podsumowania minionej kadencji stojący obok siebie Andrzej Stachowiak (czwarty z lewej w drugim rzędzie) 
i Wojciech Raś (trzeci z lewej) nie przypuszczali chyba, że kampania wyborcza tak ich poróżni

Ż e rk o w a . Z  k o le i A n d rz e j 

S tachow iak p re tendow a ł na 
radnego gm innego z kom itetu 
innego kandydata na na jw aż
niejsze stanow isko w  gm in ie  
- Jacka Jędraszczyka.

A nd rze j S tachow iak zo 
s ta ł w e zw a n y  na  kom endę  
p o l ic j i  w  J a ro c in ie . - Tam  
od razu okazało się, że jestem  
oskarżony. Ja się niczego nie  
wypiera łem . Z a p ro p on o w a li 
m i m andat w  wysokości tysiąca 
złotych. Ja  to  przy ją łem . A le  
będzie jeszcze rozprawa  w są
dzie i  on zdecyduje o wysokości 
ka ry  - w yjaśnia.

Sprawa by  się pewnie na 
tym  za ko ń czy ła , g d yb y  nie

to , że tem at zosta ł poruszony 
na je d n ym  z os ta tn ich  posie
dzeń Rady M iejskie j Żerkowa. 

O kaza ło  się też, że p rob lem  
m a d rug ie  dn o  i s ta ł się ź ró 
d łem  p o d z ia łu  w  now e j ra 
dzie. W  trakc ie  o b ra d  ra jcy  
p o s ta n o w il i „ ro z l ic z y ć  się 
z ka m p a n ii w yb o rcze j” . Jak 
tw ie rdz i W ojciech Raś (kom i
tet Jacka K m iec ia ), zosta ł on 
bezpardonow o zaatakow any 
przez zw o lenn ików  A ndrze ja  
Stachowiaka. - M ie li pretensje 
o zgłoszenie sprawy na p o li
cję. S tachow iak  w  ogóle nie  
rozum ie  sensu ciszy w ybo r
czej. Pow iedział m i, że gdyby 
w ystaw ił reklam ę burm is trza

Jędraszczyka, to  m oglibyśm y  
m ieć pretensje, a le  skoro  to  
by li kandydaci P S L-u do wo
jew ództw a i  pow ia tu , to  o co 
nam chodzi - re lacjonu je  Raś.
- O ni traktu ją to ja k o  złośliwość 
z naszej strony. Wręcz zosta
liśm y nazwani donosic ie lam i
- dodaje.

E m o c je  w ś ró d  rad n ych  
na ras ta ły . W  pew nym  m o 
m encie zw o lenn icy  A ndrze ja  
S ta ch o w ia ka  na znak s o li
da rnośc i z n im  p o s ta n o w ili 
z łożyć się na karę, k tó rą  m a 
zapłacić. K ilk a  osób  de m o n 
stracyjn ie  rz u c iło  na s tó ł po 
100 zł. R adny p ien iędzy nie 
p rzy ją ł. - Sam muszę ponieść

konsekwencje za swoje czyny. 
N ik t  n ie  będzie się na m nie  
sk łada ł - stw ierdza.

S tachow iak  n ie  ukryw a, 
że nie akceptu je posunięć lu 
d z i zw iązanych  z kom ite tem  
Jacka K m iec ia  i m a to  ź ród ło  
jeszcze w  k a m p a n ii w y b o r
czej. Szczególne znaczenie  
odgryw a  tu  osoba W ojciecha 
R asia , k tó ry  razem  ze S ta 
chow iak iem  zas iada ł w  żer- 
kowskiej radzie w  poprzedniej 
kadenc ji. - Przez cztery ła ta  
szliśmy razem, niezależnie, kto  
z jak iego  był komitetu. Jeśli był 
ja k iś  problem  w  gm inie, razem  
go rozwiązywaliśmy. N ie  było 
p rob lem u. A le  je ś l i  te raz na

dwa m iesiące p rzed  wybora
m i obrzuca się swoich ko le 
gów błotem. Doszło do tego, że 
przedstawiciele kom ite tu  Jac
ka K m iec ia  - był w śród nich  
Wojtek Raś, zosta li wyrzuceni 
z zeb ran ia  w  Bieździadow ie  
(o rg a n iza to re m  b y ł ko m ite t 
Jacka K m ie c ia  - p rzyp. red.) 
za obelżywe słowa po d  naszym 
adresem i  n iekulturalne zacho
wanie - tw ie rdz i S tachow iak.
- Ten człowiek (W ojciech Raś
- przyp. red) ja k b y  w  tym m o
mencie: zapom nia ł o tych czte
rech latach współpracy. On m i 
powiedział, że ja  jestem zdrajcą, 
bo startu ję z kom itetu Jędrasz
czyka, a n ie  K m iec ia . A  d la  
m nie n ie  było ważne, z które
go kom itetu startuję. Chodziło  
o to, żeby walczyć o dobro gm i
ny. A  to, że wystartowaliśmy od  
Jacka Jędraszczyka, to  o n i
czym nie świadczy. N iech ktoś  
nie myśli, że my teraz będziemy 
ręce podnosić, bo burm istrz coś 
powie. Ja  w  każdym razie będę 
ro b ił swoje, nie ma, że boli. Bo 
każdy rob i tak, ja k  uważa i  je ś li 
głosuje tak, a nie inaczej, to jes t 
jego  sprawa i  to  zdanie trze
ba uszanować - uważa radny. 
I doda je : - A  Wojtek (Raś - 
przyp. red.) myśli, że ja  teraz 
wyciągnę do niego rękę skoro on 
mnie obrzucał błotem i  wyzywał 
od  zdrajców, szui. Powiem: tak  
Wojtuś n ic  się nie stało. Niech 
on zrozumie, my nie startujemy 
do sejmu, gdzie na jp ie rw  się 
wyzwą, zmieszają się z błotem, 
a późn ie j razem idą na kawę. 
To je s t gm ina, to  je s t m ałe śro
dowisko i  my wspólnie chciejmy 
coś d la  tej gm iny zrobić.

A N N A  K O N IE C Z N A

http://www.jarocinska.pl
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Polecieli dyrektor, trzech 
kierowników i zastępczyni 
szefa kuchni
J W ypow iedzen ia  o trzym a ło  
sześć osób, w śród  n ich  dyrektor, 
trzech k ie ro w n ikó w  i zastępczyni 
szefa kuchn i. - Teraz trzeba dwóm  
prezesom wypłacać pensje, ja k a  to je s t 
reorganizacja? - zastanaw ia  się je dna  
ze zw o ln io n ych  p racow n ic , K a ro lin a  
Frankow ska. - A  ile  każdy z n ich  
dostanie odprawy? Prezes M azurek  
wyliczył, że - razem z ekwiwalentem  za 
urlop  - dostanie ok. 90 tysięcy. A  my 
dostaniem y p o  3 tysiące odprawy  
i  kopa w dupę. I  szukaj pracy.

Karolina Frankowska pracowała w , Jarocin Sport” 
ponad trzy lata. Przyznaje, że pogłoski o  zwolnieniach 
pojawiły się, ja k  tylko nowy prezes, Przemysław M usie
lak przyszedł do  spółki. - Wszyscy z wielkim niepokojem 
go przyjęliśmy. Byt do nas bardzo zdystansowany. Do tych 
pracowników zatrudnionych wtedy, ja k  pan Mazurek by! 
prezesem. Nie byl niemiły, ale traktował nas ja k  powie
trza - opowiada Karo lina  Frankowska. Pracowała na 
stanowisku kierowniczki hotelu. Twierdzi, że w spół
praca z now ym  prezesem była u trudn iona , ciężko 
było się do niego dostać, porozmawiać, ustalić coś 
na bieżąco. - Że trzeba było cały dzień czekać, umawiać 

się, można było zrozumieć, w  końcu nie tylko nas ma na 
głowie, ale zero kontaktu - dodaje. W spomina spotka
nie opłatkowe, które odbyło się 16 grudnia. - Prezes 
Musielak życzył nam udanej współpracy. Zapytałam go 
o to, czy widzi taką możliwość. Odpowiedział, że tak, 
oczywiście. Byłam  w pracy w  Wigilię, m iałam dniówkę 
w pierwsze święto, m ieliśmy jeszcze uzgadniać różne 
kwestie w Nowym Roku. Nie puścił wtedy pary, tak po 
ludzku - opowiada rozżalona była kierowniczka hotelu. 
Rozżalona tym  bardziej, ze sama wychowuje dwójkę 
dzieci. M a  orzeczenie o  niepełnosprawności - jest po 
operacji oczu, przed kolejną, na jedno oko prawie nie 
w idzi. - Ciężko jest... - płacze. - 30 grudnia prezes mnie 
poprosił - w zasadzie ja  o to  spotkanie prosiłam, zdałam 
relację na bieżąco, co się dzieje, opowiadałam, że jeden 
Z klientów chce cały miesiąc nocować w  hotelu, że udało 
m i się dopiąć sprawy związane z wymianą wykładziny, 
w bardzo korzystnej cenie - m ów i Karolina Frankowska. 
Opowiada, że w  „Jarocin Sport”  wielki sezon zaczyna 
się od 15 stycznia - przyjeżdża Podbeskidzie, ekstra
klasa. -A  grudzieńjest spokojny, mamy zawsze czas, żeby 
porobić różne rzeczy, wypieścić, wydmuchać - dodaje.

K iedy K a ro lina  Frankowska zdawała relację, co 
się dzieje, co jest do załatw ienia, i za chwilę m ia ła  
zostać zw oln iona, na przeciwko niej siedział obecny 
menadżer hotelu. - Pan Boruta, który się zajmuje rugby, 
Sparta rugby. Onjuż wcześniej przychodził do Musielaka, 
pros ił o jakieś dotacje, o wsparcie. Do prezesa Mazurka

Był pijany. Chciat popełnić sam obójstw o. U ra to w ali go policjanci
P ija n y  5 5 - la te k  w is ia ł 

ju ż  z pę tlą  na szyi. W  os ta t
n ie j c h w i l i  u ra to w a li  g o  
po lic janc i.

W  piątek późnym  wieczo
rem  dyżu rny  p o lic ji odebra ł 
zgłoszenie od zdenerwowanej 
kobiety. Z  je j relacji w yn ika ło , 
że syn będący w  stanie up o 
jen ia  a lkoho low ego zam kną ł

się w  łazience. G ro z ił, że p o 
p e łn i s a m o b ó js tw o . P a tro l 
p o lic j i  p o ja w ił się b ły s k a 
w iczn ie  na jed n ym  z osiedli. 
- Ponieważ d rzw i do łazienki 
były zamknięte, a  mężczyzna 
n ie  reagował na polecenie ich  
o tw a rc ia , asp. R obert K ręć  
w ybił szybę w drzw iach do p o 
mieszczenia i  wówczas zobaczył

też przychodził - m ów i k ie row 
niczka hotelu. - Ja ju ż  wstaję, 
a prezes chwycił mnie za rękę 
i  powiedział, że to nie wszystko.
Odwrócił kartkę - to było wypo
wiedzenie. N a jp ie rw  myślała, 
że now y prezes zabierze je j 
ty lko  stanow isko k ie row nika  
hotelu. I  na to  się p rzygo to 
wywała po zm ianie szefostwa 
spółki. C hociaż była k ie row ni
k iem  hote lu, pe łn iła  norm a lne
dyżury recepcyjne, dwunastogo- 
dzinne.- In ie  narzekałam. Wszyscy 
oszczędzaliśmy, żeby mieć pracę. (...)
Każdy szef by zaczął restrukturyza
cję od działu, który przynosi straty, 
czyli od  restauracji, bo hotel p o b ił 
w  tym roku  rekordy  w obłożeniu
- zapewnia. P racow ała  ponad 
dwa lata. - Wylecieli wszyscy, któ
rzy albo by li w  Platform ie, albo  
byli sympatykami, albo lu b ili się 
z prezesem Mazurkiem . Ci, k tó
rzy chodzili na  zebrania, którzy  
współpracowali - m ów i K a ro lina  
Frankowska. O pow iada, że pre
zes M usielak w  trakcie opisanej 
rozm ow y jeszcze ją  przeprosił.
- Pow iedzia ł: - Przepraszam.
Wiem, co to znaczy chorować na
oczy, bo byłem u okulisty w  sobotę i mam jęczmień na 
powiece. On moją chorobę porównuje z jęczmieniem, 
wstydziłby się... Lepiej, żeby n ic nie m ów ił - płacze 
K a ro lina  Frankowska. W  trakcie spotkania najpierw  
trzym ała  fason. Później nie wytrzym ała, rozpłaka
ła się. - Z abra li m i telefon, praw ie z ręki, i  laptopa, 
chociaż w zasadzie do końca stycznia jestem  w  pracy. 
M usielakowi chyba bardzo zależało, żebym poszła na 
chorobowe. Ciągle m i się pytał, czy pójdę na to choro
bowe, że nie będzie m i rob ił problemów, ale przecież to 
nie ja  decyduję an i on, tylko lekarz - zauważa.

Tego samego dnia wypowiedzenie dostał również 
M aciej Łączny, dyrektor „A quaparku ” , pracujący tu 
od 32 lat. - Ja myślę, że szansa współpracy istnieje, 
może na innych zasadach. Takie m am  propozycje - 
m ów i. - Przyjąłem to ja k o  norm alną reorganizację. 
Trzeba myśleć o dalszej w spółpracy.

Następnego dnia, 31 g rudn ia , wypowiedzenie 
o trzym ała  k ierow niczka recepcji. - Jak schodziłam  
z nocki - opow iada m łoda kobieta. - 0  wpół do siód
m ej przyszedł pan prezes i powiedział, czy mogę przyjść 
do gabinetu. Powiedział, że mnie nie widzi w  dalszym 
swoim zespole. Jeszcze powiedział, że ja k  chcę przynieść 
L4, to mam prędzej dać znać, żeby zastępstwo w grafiku  
było. Pracowała 2,5 roku.

- Byłam  w takim  szoku, że nie słyszałam, co prezes 
do mnie m ów i - opow iada zastępczyni szefa kuchni.

w narożniku łazienki wiszącego 
mężczyznę z pę tlą  w okó ł szyi 
- opisuje sierż. sztab. Agniesz
ka Zaw orska , rzeczn ik p ra 
sowy K o m e n dy  P ow iatow ej 
P o lic ji w  Jarocin ie .

P o lic jan t przez o tw ó r po 
szybie zd o ła ł o tw orzyć d rzw i 
i w raz ze st. post. M arc inem  
G o ś c in ia k ie m  n a tych m ia s t

Pracowała tu  ponad trzy lata. Prosi o zachowanie 
anonimowości. Jak je j zwolnienie argumentuje Prze
m ysław M usielak? - Uważam, że kucharzy było za 
dużo. O tę jedną osobę. Złożyło się tak, że zmieniałem  
organizację pracy. Mogłem to zmienić. Tak zawsze byłby 
problem, dlaczego ten kucharz, a nie inny. Trudno m i 
ocenić, czy ta p an i była złym kucharzem. Tego nie będę 
m ów ił - stwierdza.

C o ma do powiedzenia kierow nik recepcji „A qu- 
aparku” ? - Nie mam ochoty oceniać tego, co się stało ani 
komentować- m ów i Grzegorz Wasielewski. - Trudno m i 
powiedzieć, ja k i jes t klucz tych zwolnień: Zarząd szuka 
oszczędności i  chcę wierzyć, że takie postępowanie jest 
uzasadnione.

W  wywiadzie (publikowanym obok) prezes spółki 
J a ro c in  Sport”  stara się przekonać, że jego decyzje co 
do wszystkich zwolnionych osób były słuszne. -Jeżeli 
chcialy być kierownikami i  zarabiać pensje kierownicze, 
należało się czymś wykazać, a tego nie zauważyłem - 
stwierdza. - Natomiast nie widzę, by z pensją kierownika 
ktoś zajmował funkcje zwykłych pracowników. Jeżeli te 
osoby m ia ły aspiracje być kierownikami, należało się 
czymś wykazać. A  jeże li chcialy być zwykłymi pracow
nikam i, to nie podejmuje się fu n kc ji kierowniczych.

Przem ysław  M usie lak  jest prezesem „Jaroc in  
S port”  od 6 tygodni.

A N N A  K O P R A S -F IJO ŁE K

o d w ią z a li m ężczyznę i w y 
n ieś li na ko ry ta rz  m ieszka
nia. Z  in fo rm a c ji p rzekaza
nej p rzez fu n kc jo na riu szkę  
w ynika, że 55-latek nie daw ał 
o zn a k  życ ia , n ie o d d ycha ł. 
S tró że ,p ra w a  p o d ję li akcję 
rean im acy jną  w  m iędzycza
sie wzywając pogotow ie. - Po 
upływ ie oko ło  m in u ty  m un 

d u ro w i p rz y w ró c ili fu n k c je  
życiowe desperata. Policjanci 
przekaza li mężczyznę przyby
łem u chwilę późnie j zespołowi 
pogotow ia ratunkowego - d o 
daje Agnieszka Zaw orska.

Na w pó ł p rzytom ny męż
czyzna  p o tw ie rd z i! z a m ia r 
ta rgn ięc ia  się na życie.

(e ra )

Z końcem grudnia zw o ln ił pan 
dyrektora, trzech kierowników, za
stępczynię szefa kuchni i pracow
nicę z działu m arketingu. Pełni pan 
funkcję  prezesa od...

O d 2 g rudn ia .
K iedy  pan uzn a ł, że trzeba  

w  spółce przeprowadzić restruktu
ryzację?

Już przed św iętam i m ia łem  swoje 
przem yślenia odnośn ie  ilośc i k ie row 
ników, pow ierzonych im  zadań i zw ią
zanych z tym  w ynagrodzeń. Trzeba 
pam iętać, że w  tej firm ie  by ło  oprócz 
prezesa siedm iu k ierow ników  i dyrek
tor, a pozosta łych  p racow n ików  by ło  
ty lko  33. S tosunkowo m ało  przypada 
na jednego  kie row nika. U zna łem , że 
tych  k ie row n ików  m usi być znacznie 
m nie j. Zasoby, k tó re  d rzem ią  w  tej 
spółce, są według mnie znacznie więk
sze i trzeba lep ie j je  w ykorzystyw ać. 
P racow n icy  w ykonyw a li swoje o b o 
w ią zk i, n a to m ia s t o d  k ie ro w n ik ó w  
oczekuję znacznie więcej.

Czego?
To m a ją  być lu d z ie  k rea tyw n i, 

k tó rzy  p o tra fią  dz ia łać tak, by spółka 
się rozw ija ła , zysk iw a ła  na renom ie, 
na marce. Tego nie w idz ia łem . D o 
raźne d z ia ła n ia  adm in is tra cy jn e  to  
zdecydow anie  za m a ło . Ja oczekuję, 
żeby k ierow nik był kreatywny i dz ia ła ł 
zdecydowanie na rozw ój spółk i, a nie 
ty lko  a d m in is tro w a ł pod leg łym  pe r
sonelem, poko jów kam i, p rzydz ie la ł 
im  pracę i sp raw dza ł. O czyw iśc ie , 
to  je s t ważne, ale to  za m a ło , żeby 
być k ie row n ik iem , d o p ó k i ja  tu  będę 
prezesem. D latego rozstałem się z kie
row n ikam i. N ie za trudn iam  nowych. 
M a m  ty lko  m enadżera ho te lu , k tó ry  
za jm uje  się tym , co trzech pop rzed 
n ich  k ie row n ików . M yś lę , że sobie 
z tym  po radz i. O czyw iście, na razie 
jest na próbę. Będę oceniał jego pracę 
na bieżąco.

Menadżer zastąpi ile osób?
Trzech - czterech k ierow ników .
Menadżer nazywa się...
M ateusz B oru ta .

Uważa pan, że poprzedni pre
zes awansował tych pracowników, 
k tó rych  pan teraz zw o ln ił, bo to 
było związane z po litycznym i roz
grywkam i?

N ie  o c e n ia m , czym  się k ie ro 
w a ł p o p rze d n i prezes. O cen iam  tę 
s truk tu rę , k tó ra  is tn ia ła , k tó ra  by ła  
z m ojego p u n k tu  w idzen ia  zdecydo
w anie za bardzo  rozbudow ana, jeżeli 
chodz i o  liczbę k ierow ników . I  to  jest 
ew identn ie  w in a  poprzedn iego  p re 
zesa. W  spółce zasta łem  stanow iska 
za rów no  k ie row n ika  ho te lu  i k ie row 
n ika  recepcji ho te low ej o raz k ie row 
n ika  m a rke tin g u , czy też z a ró w n o  
d y re k to ra  a q u ap a rku  i k ie ro w n ika  
recepcji aquaparku  o raz k ie row nika  
technicznego, a także zastępcy szefa 
kuchn i, k tó rych  przecież na początku 
spó łk i n ie by ło .

Pracownice, które s trac iły  za
trudn ien ie , przyznały, że spodzie
wa ły się, iż w  związku ze zm ianą 
prezesa, mogą stracić stanowiska. 
M iały jednak nadzieję, że utrzymają 
pracę.

Jeże li te osoby m ia ły  asp irac je  
być kie row nikam i, należało się czymś 
wykazać. A  jeżeli chciały być zwykłym i 
p racow n ikam i, to  nie pode jm u je  się 
fu n kc ji k ie row niczych.

Nie rozważał pan w ięc samej 
degradacji?

Nie rozważałem , z wyjątkiem  je d 
nego p rzypadku , na k tó rym  i tak się 
zaw iod łem .

Czy Maciej Łączny, dotychcza
sowy dyrektor, będzie nadal tu  pra
cow ał i na jak im  stanowisku?

N ie  będzie p racow ał.
W ypow iedzia ł się, że jego zda

niem jest możliwa wasza współpra
ca.

C h c ia łb y m  z je g o  dośw iadcze-
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w w w .jarocinska.p l
3 (1266) 13 stycznia 2015 I GAZETA JAROCIŃSKA 1 7

Fo
t. 

A
nn

a 
K

op
ra

s-
Fi

jo
te

k

nia  i us ług  skorzystać, ale pracow ać 
w  spółce nie będzie.

Pracę straciła również zastępczyni 
szefa kuchni. Jakie m ia ł pan do niej 
zastrzeżenia?

Nie w idzia łem  sensu trzym ania za
stępcy szefa kuchn i, p rzy  k ilku  za tru d 
n ionych  kucharzach . N ie  w id z ia łe m  
sensu takie j rozbudow ane j s tru k tu ry  
w  kuchn i.

Nie mogła zostać i pracować po 
prostu jako kucharka?

U w a ż a m , że k u c h a rz y  b y ło  za 
dużo. O  tę je d n ą  osobę. T ru d n o  m i 
ocenić, czy ta  pan i by ła  z łym  kucha
rzem. Tego nie będę m ów ił.

Jedna z pracownic, kierowniczka 
recepcji, kiedy zeszła z dyżuru, zo
stała wezwana do pana, do gabinetu. 
O 6 .3 0 . Bardzo się pan poświęca, 
żeby wręczyć wypowiedzenia. O któ
rej m usia ł pan wstać?

O  k tó re j! Jak o  w p ó ł d o  s iódm ej 
bytem w  pracy, to  pewnie o  w p ó ł do  

szóstej m us ia łem  wstać, tak?

Pewnie tak.
Jak p rzy jeżd ża m  na  s ió d m ą  d o  

Pracy, to  przyjechać o  w p ó ł do  siódmej 
hie jes t jakąś w ie lką  różn icą.

Rozm awiał pan z tym i ludźm i - 
hioże chcie li zostać w  firm ie  i być 
>,zw ykłym i”  pracownikam i?

O d kadry zarządzającej wym agam  
■nicjatywy i odpow iedz ia lnośc i. Tuta j 
spo tka łem  się z b ra k ie m  in ic ja tyw y, 
brakiem  odpow iedzia lności. Jeżeli nie 

Potrafili przez m iesiąc przyjść do  m nie 
1 svykazać, że niestety, sytuacja jes t -

de lika tn ie  m ów iąc - zła , jeże li chodzi 
o  organizację i stan techniczny, to  nie
koniecznie chcę z n im i współpracować. 
W yciągną łem  w n iosk i i konsekwencje.

Podobno trudno było się do pana 
dostać?

To jestem  zdz iw iony. Każdy, k to  
chciał i m ia ł jakiś problem , m óg ł się ze 
mną umówić. Byłem dostępny. N ie wiem, 
kto  to  mówi. I  pani Karo lina, i  pan Grze
gorz odw iedzali m nie kilka, kilkanaście 
razy. Częściej niż bym  sobie nawet ży
czył, gdyż byłem nauczony, że kierownik 
rozwiązuje bieżące i proste sprawy sam, 
jeżeli chce być kierownikiem .

W ypow iedzen ia  dosta ło  sześć 
osób z liczące j czterdz ieśc i jeden 
osób ekipy. Czy to koniec zwolnień 
czy rozważa pan kolejne?

Teraz będę ju ż  ocen ia ł indyw idua l
ne um iejętności i pracę, k tó rą  w kładają 
poszczególni pracownicy. Ich  um ie jęt
ności, by za jm ow ać dane stanow isko. 
D la  m n ie  ta  s tru k tu ra  je s t w  m ia rę  
op tym a lna  i nie w idzę konieczności je j 
zm ian , na tom ias t jeże li się okaże, że 
jes t nada l za d użo  p racow n ików  a lbo  
za m a ło  pracy d la  n ich  to  będą dalsze 
zw o ln ien ia .

Jak pan ocenia - w  jak im  stanie 
zastał pan spółkę?

Jeżeli chodz i o  kondycję fin a n so 
wą, p łynność jes t zachowana, niestety 
p rzy znacznej stracie, k tó ra  z tygodn ia  
na tydzień  ros ła  ze w zg lędu na ukryte 
zobow iązan ia  d o  k tó rych  s topn iow o  
dochodz iłem . N a tom ias t jestem  prze
rażony tym , co zastałem, czyli niewyko

rzystywaniem  tych m ożliw ości, a także 
zn acznym  zużyc ie m  i z łym  stanem  
technicznym  właściw ie całego m ajątku 
spó łk i. To nie chodz i o  to , b y  siedzieć 
i w yp łacać pensje p racow n ikom , p o 
sprzątać i z rob ić  jedzenie. W szystko 
się m om enta ln ie  starzeje, szczególnie 
ta k i o b ie k t użytecznośc i pub liczn e j, 
p rzew ija ją  się tu  setki k lien tów , trzeba 
u sp raw n iać , n a p raw iać , dokonyw ać 
zm ian, czego według m nie nie robiono.

Z w o ln ił pan ju ż  poprzedniego 
prezesa?

F orm a ln ie  - nie. Rada nadzorcza 
go odw o ła ła . C h c ia łb ym  zw o ln ić  b y 
łego  prezesa, Leszka  M a z u rk a , ale 
nada l pozosta je  p ra cow n ik iem . Jest 
na zw o ln ie n iu  lekarskim .

Jak ie  ma pan do św iadczen ie  
w  zarządzaniu? Do te j pory był pan 
płatnym  członkiem  zarządu, w łaśc i
w ie zwykłym  urzędnikiem. Nigdy nie 
zarządzał pan spółką...

E ta tow y członek zarządu to  nie jest 
zw ykły urzędnik, ty lko  kadra zarządza
jąca. Byłem  wicestarostą, Zarządzałem  
wydziałem  oświaty i spraw społecznych 
o ra z  je d n o s tk a m i je m u  p o d le g łym i, 
k o m u n ik a c ją , geodez ją , b u d o w n ic 
tw em  i ś rodow isk iem . M ia łe m  także 
duży w p ływ  na w ydz ia ł organizacyjny. 
Z  zarządzan iem  lu d ź m i m ia łem  w ięc 
d o  czyn ien ia  na co dzień i to  m ia łem  
opanowane. N atom iast moje dośw iad
czenie przez osiem  la t w spó łp racy  ze 
szp ita lem  i nadzorow an ia  go p o zw o 
l i ło  m i pozyskać o lb rz y m ią  w iedzę  
o  fu n kc jo no w a n iu  spółek p raw a han

dlowego, bo  szpita l taką spółką ju ż  od 
pięciu la t jest. M ia łe m  w gląd w  bieżące 
funkc jonow an ie  o raz pode jm ow an ie  
przez prezesa strateg icznych decyzji 
d la  spó łk i. S pó łk i znacznie w iększej, 
znacznie bardziej zróżnicowanej i uw a
żam , że - trudn ie jsze j.

Menadżera znalazł pan sam czy 
się zg łos ił, bo w iedz ia ł, że kogoś 
takiego pan potrzebuje?

M enadżera znalazłem sam, sam go 
sobie w ybra łem  i sam za n iego będę 
m u s ia ł odpow iadać . A le  jestem  p od  
w rażen iem  je g o  u m ie ję tn o śc i i  tych  
pom ysłów , k tó ry m i m n ie  insp iru je .

To on panu podpowiadał również 
w  kwestii zwolnień, czy to była pana 
decyzja?

To była m oja  indyw idualna decyzja.
Jakie doświadczenie ma pan Bo

ruta? Dlaczego uznał pan, że on się 
nadaje na stanow isko menadżera, 
jak ie  ma doświadczenie?

Świetnie zna branżę sportową. M y  

bazu jem y na obozach sportow ych - to  
jeden z w iodących przychodów  hotelu. 
To, na czym  ch c ie lib yśm y  bu d ow ać  
m arkę i p rzychody  do  tej spó łk i. Z na  
środow isko, zna zw iązki sportowe, zna 
działa lność k lubów  sportowych, osoby, 
k tó re  tam  d z ia ła ją . Jako  m enadżer, 
k tó ry  będz ie  się z a jm o w a ł g łó w n ie  
pozyskiw an iem  k lien tów , zna ich  spe
cyfikę, w ym agan ia  zespołów , k lubów , 
branży sportowej i m a w prow adzić taki 
styl dz ia łan ia , taką ofertę, ja ka  b y  n a j
bardzie j im  odpow iada ła . Oczywiście, 
z różnych  dyscyp lin , n ie ty lko  rugby,

bo  rugby to  zn ikom y procent klientów.
Jakie ma doświadczenie zaw o

dowe?
Jako  p rz e d s ta w ic ie l, d z ia ła ją c y  

w  sprzedaży i marketingu. To jest jego 
g łów na rekomendacja. I  oczywiście ta 
działa lność sportowa, tu  m a duże do 
świadczenie, m im o  tak m łodego wieku.

Ile ma lat?
24.
Menadżerem nigdy nie był?
Byl dyrektorem finansowym  zeszło

rocznych M is trzo s tw  E u ropy  do  la t 18 
w  rugby, k tó re  zakończyły  się sporym  
sukcesem, rów nież finansow ym . O d 
p o w ia d a ł za za rzą d za n ie  ś ro d ka m i 
p rzy  k ilk u m iłio n o w y m  budżecie, ne
gocjacje, także m iędzynarodow e oraz 
kontrolę przygotowania bazy hotelowej 
i oś ro d kó w  spo rtow ych , d la tego  m a 
rozeznanie w  tej branży. D otychczas 
pracow ał na stanow isku kierow niczym  
w  dzia le  sprzedaży. Posiada rów nież 
dośw iadczenie  w  pozysk iw an iu  ś rod 
ków  zew nętrznych, także na p ro jek ty  
zw iązane z rozw o jem  in fra s tru k tu ry  
sportow ej.

Teraz będzie m enadżerem  od 
w szystkiego - dz ia ła lnośc i spo rto 
wej, hotelu, recepcji...

Tak, od sprzedaży wszystkiego oraz 
b ieżącej dz ia ła ln o śc i h o te lu  z zap le 
czem gastronom icznym .

I uważa pan, że się sprawdzi?
Jestem  p rzekonany , że za k ilk a  

m iesięcy w iększość będzie m og ła  to  
po tw ie rdz ić .

R o z m a w ia ła  A N N A  K O P R A S -F IJ O Ł E K
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► PRZEPROWADZKA DPS-U Z ZAKRZEWA

Kilkumilionowa inwestycja 
w  Kotlinie wyczerpie powiat

P onad  7 m in  z ł p o w ia t ja ro c iń s k i 
za inwestu je w  tym  ro ku  w  dokończenie 
nowej siedziby D o m u  Pomocy Społecznej 
w  K o tlin ie , gdzie  p la n u je  się p rze p ro 
w adz ić  pensjonariuszy, k tó rzy  obecnie 
m ieszkają w  Zakrzew ie.

D w a  la ta  tem u ów czesny s ta rosta  
M ik o ła j S zym czak za p o n ad  5 m in  z ł 
k u p ił na po trzeby D P S -u  budynek daw 
nego b iurowca Rolniczej Spółdzie ln i Pro
dukcyjnej w  K o tlin ie . A dap tac ja  ob iektu  
zosta ła  w ycen iona na ponad  9 m in  zł. 
W  ub ieg łym  roku  p o w ia t d o s ta ł na to  
zadanie 1 m in  100 tys. z ł d o ta c ji z tak  
zwanych funduszy norweskich. W  zw iąz
ku z tym  ca ły  c ięża r in w e s tyc ji zos ta ł 
przesunięty na now y - 2015 rok. Zapisane 
w  tegorocznym  budżecie p o w ia tu  7 m in  
735 tys. z ł to  praw ie wszystkie pieniądze, 
k tó re  sam orząd m a na inwestycje. D la 
tego m ieszkańcy gm in  nie m a ją  co liczyć 
na rem on ty  d ró g  pow ia tow ych , budow ę 
chodn ików  czy jakieś inne poważniejsze 
przedsięwzięcia.

W  wykazie tegorocznych  inw estyc ji 
drogow ych zna lazło  się ty lko  jedno  w ięk
sze zadanie - przebudowa drog i Brzostów 
- Panienka - granica pow ia tu . Jednak, ja k  
na razie, jedyne p ien iądze, k tó re  p o w ia t 
m oże zap isać na  je g o  konc ie  to  dw ie  
dotacje: 600 tys. z ł od  g m in y  Jaraczewo 
i 200 tys. z ł od  g m in y  Ja roc in . P rzebu
d ow a  będzie kosz tow a ła  ok. 5 m in  z ł

DEFICYT BUDŻETU 

ZOSTANIE SFINANSO W ANY 
Z KREDYTU

M A W YNIEŚĆ W  TYM ROKU SUBW ENC JA 
OŚW IATOW A, KTÓRĄ OTRZYMA POWIAT, 
STANOW I TO 5 3 ,5 6 %  DOCHODÓW  SAM ORZĄDU

W YN O SZĄ ZO BO W IĄZAN IA 
POW IATU, KTÓRE BĘ D Ą SPŁACANE 

DO 2 0 2 0  R.

W YNOSI PORĘCZENIE, JAKIEGO POWIAT 
U D ZIE LIŁ  JARO CIŃSKIEM U SZPITALOWI 
I KTÓRE OD 2 0 1 4  ROKU SPŁACA Z W ŁASNEGO 
BUD ŻETU (RATY ROZŁOŻONE SĄ DO 2 0 2 1  R.)

WYDATKÓW POWIATU 
STANOWIĄ WYNAGRODZENIA

(STAROSTW O I JEDNOSTKI 
PODLEGŁE,

MIĘDZY IN N YM I SZKOŁY 
PO N ADG IM NAZJALNE)

i zostanie zgłoszona do  do finansow an ia  
z prog ram u przebudow y d róg  lokalnych, 
tak zwanych „schetynówek” . O trzym anie 
d o tac ji jest w a runk iem  tego, czy droga 
zostanie zrob iona. Jeśli sprawa rozstrzy
gnie się pozytyw n ie , p o w ia t i  ta k  będzie 
m us ia ł do łożyć  ok. 2 m in  zł.

W  zam ian  za 200 tys. z ł pozyskane 
z gm iny Jarocin samorząd pow iatow y tyle 
sam o przekaże na do finansow an ie  łącz
n ika  gm innych  u lic  G lin k i i Jarm arcznej 
w  Jarocinie oraz przebudowę istniejącego 
odc inka  u lic y  Jarm arcznej.

K o le jne  75 tys. z ł u d a ło  się w yg o 
spodarow ać na u tw a rd ze n ie  d ro g i do  
warszta tów  Zespołu Szkół Ponadgim na- 
z ja lnego n r 2 w  Jarocinie. Jest to  zw iąza
nych z jub ileuszem  50-lecia, k tó ry  w  tym  
roku  będzie obch od z iła  szkoła.

(a n n )

W

N O W E  M IA S T O

R a d n i  u c h w a l i l i  w y ż s z e  d ie t y  d l a  s ie b ie  i  d l a  s o ł t y s ó w

1 1 .200  z ł d o s ta n ie  c o  m ie s ią c  p r z e w o d n ic z ą c y  n o w o m ie jsk ie j rad y , 3 7 0  z ł - „zw y k ły ” ra d n y , a  so łty s i o d  2 8 0  d o  3 9 0  zł.

Podczas dyskusji na tem at ewen
tua lnych  podw yżek p a d ły  dw ie  p ro 
pozycje  - je d n a , by  nie zm ien iać  sta
wek, d ruga  - b y  je  podnieść o  10 %. 
- Ustaliliśm y w ójtow i 10 % więcej. Jak i

problem jes t machnąć wszystko pod jed 
no dyktando i  f in a ł - pow iedz ia ł radny 
J u lia n  J a n ick i. P rze c iw n y  ta k ie m u  
rozw ią za n iu  b y ł M a re k  M ro z iń s k i. 
- Jeżeli ktoś przyszedł p o  to, żeby się

tu  dorobić, to  niech na początku zre
zygnuje i  koniec. Ja  n ie  przyszedłem, 
żeby walczyć o 20  czy 30  z l do diety, 
tylko przyszjedłem pracować. Proponuję 
zostawić tak, ja k  je s t - s tw ie rdz ił.

O sta teczn ie  rada  p rzy ję ła  w yż 
sze s taw k i d ie t - i d la  s iebie, i d la  
sołtysów. Spośród radnych  obecnej 
kadencji p raw ie  po łow a  - aż 7 - pe łn i 
też funkcję  sołtysów. D o  tego g rona

należą: W iesław a M iśk ie w icz , Z o fia  
K ędz io ra , Agnieszka K ró l, M a riu sz  
Paszek, J a ro s ła w  S ta w ic k i, J u lia n  
Jan ick i i W incen ty  Pawelczyk.

(a k f)

JULIAN JANICKI ZOFIA KĘDZIOKAWINCEłHY PAWFI CZYK

Pełnią
jednocześnie 
dw ie funkcje 
- radnych 
i sołtysów

MARIUSZ PASZEK AGNIESZKA KRÓL

W  7*o -

WIESŁAWA MIŚKIEWICZ JAROSŁAW STAWO

RADNI
STARA STAWKA NOWA STAWKA

przewodniczący rady 

wiceprzewodnicząca rady

1.100 zł

500 zl

1.200 zł 
550 zł

przewodniczący komisji rewizyjnej 400 zł 440 zł
członek komisji rewizyjnej 350 zł 390 zł
przewodniczący stałych komisji 350 zł 390 zł
członkowie rady 330 zł 370 zł

SOŁTYSI
STARA STAWKA NOWA STAWKA

w sołectwie powyżej
1.400 mieszańców 350 zł 390 zł

w sołectwie
od 800 do 1.400 mieszkańców 300 zł 330 zł

w sołectwie
do 800 mieszkańców 250 zł 280 zł

► 2 .6 4 9 ,6 9  zł - tyle u s taw o w o  w ynosi d ieta  

radnego . Jest ona  jed n ak  uzależniona od 

liczby m ieszkańców . W gm inie poniżej 15 tys. 

m ieszkańców , a do takich należy N ow e M iasto, 

d ie ta  m oże w ynosić 50 % kw oty bazow ej, a w ięc 

m aksym alnie - 1 .324 ,85  zł.
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► ŻER K Ó W

Bardzo ubogi budżet bez środków unijnych
N a  o s ta tn im  w  s ta rym  roku  

p o s ie d z e n iu  ż e rk o w s c y  ra d n i 
u ch w a lili budżet g m iny  na 2015 
ro k . Jed yn ie  n o w a  ra d n a  E w a 
M are k -S k ib a  w s trzym a ła  się od  
g łosu. Pozytyw ną op in ię  o  p lan ie  
f in a n s o w y m  g m in y  Ż e rk ó w  na 

2015 r. w yda la  R egiona lna  Izba  
O brachunkow a.

P ro jekt budżetu  w  lis topadzie  
p rzed łoży! radnym  b u rm is trz  Ja
cek Jędraszczyk. P rzygo tow a ł go 
we w spółpracy ze skarbniczką B ro 
nisławą Rogacką. Jednak w  trakcie 
ana lizy  i  dyskusji radn i dokona li 
w  dokum encie  k ilk u  zm ian. M ię 
dzy innym i zm niejszyli dotację dla 
M ickiew iczowskiego C entrum  Tu
rystycznego. B u rm is trz  za p ro p o 
now ał, aby, w zorem  la t ubiegłych, 
ce n tru m  d o s ta ło  od  g m in y  300 
tys. z ł na dz ia ła lność ku ltu ra ln ą , 
k tó rą  zobowiązane jest prowadzić. 
R adni uzna li jednak, że w  zw iązku 
z tym , iż  na począ tku  2014 roku  
zdecydow a li o o d d z ie le n iu  k u l
tu ry  od  M C T  i w łączen iu  je j do  
b ib lio te k i (p ro ce d u ra  ca ły  czas 
je s t w  trakc ie  - p rzyp . red .), nie 
m a podstaw , aby nada l do tow ać 
M C T  w  tak dużej wysokości.

Poza tym  radni wycofali 5 tys. zł 
d o fin a n so w a n ia  na zw iększenie 
p a tro li przez funkc jona riuszy  ze
spo łu  dz ie ln icow ych . W  zam ian  
p rze ka za li 1,5 tys. z ł na  zakup  
p la tfo rm y ratowniczej dla K om en
dy Powiatowej Państwowej Straży 
Pożarnej w  Jarocin ie .

N a  finansow e wsparcie z żer- 
kowskiego budżetu mogą też liczyć 
je d n o s tk i O S P  z te renu  gm iny. 
W  p lan ie  finansow ym  na 2015 r. 
z a p is a n o  b o w ie m  177 tys . z ł 
z przeznaczeniem  na ich  bieżącą 
dz ia ła lność. W  tym  10 tys. z ł na 
re m o n ty  sp rzę tu  i 40 tys. z ł na 
zap łacenie  fa k tu r  za rem o n t re
m izy  w  Żerkow ie  i D ob ieszczyź- 

nie. W  budżecie nie uw zględn iono 
n a to m ia s t zaku p u  sam o ch o d u , 
o  k tó ry  w n ioskow a ła  w  pierwszej 
ko le jnośc i O SP w  D ob ieszczyź- 
nie. B u rm is trz  Jacek Jędraszczyk 
za lec ił, aby d ru h o w ie  og ran iczy li 
w ydatk i na zakup sprzętu i u m u n 
du row an ia .

R adn i w n ioskow a li też o  za
pisanie w  budżecie kw oty 10 tys. zł 
na  karne ty  wejściowe na baseny 
w  Ż erkow ie  d la  w yró żn ia jących  

się uczn iów  szkół z terenu gm iny. 
D a rm o w e  w e jśc iów ki są fu n d o 
wane przez gm inę od trzech lat.

T u ż  p rz e d  g ło s o w a n ie m  
u c h w a ły  b u d ż e to w e j je j oceny

Żerkowscy radni po dokonaniu kilku zmian przyjęli budżet na 2015 rok

► NAJWAŻNIEJSZE WYDATKI INW ESTYG E UJĘTE W  BUDŻECIE NA 2 0 1 5  ROK

► m odern izacja  sieci w odoc iągow e j i kana lizacyjnej
► do tac je  na p rzydom ow e oczyszczaln ie ścieków
► budow a placu rekreacyjnego w  Żerkow ie

► m odern izacja  s tac ji uzda tn ian ia  w ody w  Podlesiu
► m odern izacja  oczyszczalni śc ieków  w  Raszewach
► kana lizac ja  w s i Ludw inów
► budow a placu zabaw  w  Ś m ie łow ie

► zakup w yposażenia d la  jednostek OSP
► zakup sprzętu d la  Urzędu M iasta  i G m iny Żerków

► w yku p  udz ia łów  w  ja roc ińsk im  Zakładzie  G ospodarki O dpadam i
► m odern izacja  dróg gm innych  z do finansow an iem  Funduszu O chrony G run tów  Rolnych 

Urzędu M arsza łkow skiego

DO DO FINANSO W ANIA  

ZAKW ALIFIKOW ANO  
NASTĘPUJĄCE DROGI:

5 0 0 .0 0 0  zł 
1 3 0 .0 0 0  zł 
3 0 0 .0 0 0  zł 
3 0 0 .0 0 0  zł 
1 0 0 .0 0 0  zł 
1 0 0 .0 0 0  zł

2 3 .5 0 0  zł 
2 2 .0 0 0  zł 
1 0 .0 0 0  zł

4 1 9 .7 0 0  zł

5 0 0 .0 0 0  zł

w yn iosą  p rzew idyw ane  dochody 
g m iny  Żerków  w  2 0 1 5  r.

► Żółków, odc inek od u l. Ceglanej do 

oczyszcza ln i śc ieków  o d ług o śc i 1 ,5  
km , I e tap  o d ługości 0 ,9  km

► Chrzan, ul. W odna, odc inek o d ługo 
ści 1 ,0 4  km , I e tap od u l. D w orcow ej 
o d ługości 0 ,5 0  km
► Chrzan, ul. A kacjow a, odc inek o d łu 
gości 0 ,7 5  km
► M iniszew, odc inek od p. Szym czaka 
do drogi gm inne j o d ługości 1 ,0 5  km
► Antonin, odc inek o d ługości 0 ,9 0  km
► Stęgosz, odc in e k  do łą k  o d ługości 
0 ,5 5  km
► Ludw inów , odc inek o d ługości 1 ,4 0  
km , w  II e tapach  o d ługości 0 ,7 0  km  
każdy

(które  drogi zostaną zm odern izow ane, 
zależy od w ysokości do tac ji)

bieżące rem onty 
dróg i u lic  gm innych

4 2 0 .0 0 0  z ł

k JA R A C ZE W O  __________________________________

0  w y g ra n iu  p rz e ta rg u  na k r e d y t  
za d e c y d o w a ły  szc zeg ó ły

Z akończy ł się prze ta rg  na p rzyznan ie  k redytu  d łu g o te rm in o 
wego d la  g m iny  Jaraczewo. N a  osta tn ie j sesji rad y  sekretarz O lga  
K aczm arek  p o in fo rm o w a ła , że w p łyn ę ły  dw ie  o ferty . Z ło ż y ły  je  
Bank S pó łdz ie lczy  w  Ja roc in ie  i IN G  B ank Ś ląski, k tó re  p rzed 

s taw iły  n iem al identyczne propozycje . O  zwycięstw ie tej p ierwszej 
p laców ki zadecydow a ły szczegóły.

- Były dwa k ry te ria : cena kredytu i oprocentowanie p rze te rm i
nowanych spłat. Bank Spółdzielczy u s ta lił je  na poziom ie niespełna 
3 proc., a IN G  zaproponował 12 proc. - w yjaśn ia  skarbn ik  gm iny, 
Z o fia  Jankowska.

Ja raczew o będzie  sp łacać zad łu że n ie  p rzez  siedem  la t, od 
g ru d n ia  2015 do  końca 2022 roku . Jego ra ty  m ają  być pokryw ane 
z w p ływ ó w  z pod a tkó w  i o p ła t loka lnych . (seb )

m ają  w yn ieść w yd a tk i 

w  przyszłym  roku, w  tym

w ynosi zad łużenie  gm iny  Żerków  

na koniec 2 0 1 4  r.

k redytu  d ługo te rm inow ego  

zap lanow ano  w  budżecie 

na 2 0 1 5  r.

do tac ji gm ina  przekaże dla 

M ick iew iczow sk iego  Centrum  

Turystycznego na dz ia ła lność 

ku ltu ra ln ą

do tac ji od g m iny  o trzym a 

B ib lio teka  Publiczna M iasta  
i G m iny Żerków

będzie w ynos iła  dotac ja  gm iny  dla 

Z ak ładu  A k tyw nośc i Zaw odow ej 

„P rom yk”

K oszty  w in d y  o d ro c zo n e
Tem at fin a n sow an ia  konserw ac ji w in d y  zam on tow ane j w  sali w ie j

skiej w  Rusku p o ja w ił się na os ta tn ie j sesji rady g m iny  Jaraczewo. W alkę 
o  dop isan ie  kosztów  d o  budże tu  w  da lszym  c iągu  p ro w a d z ił zastępca 
przew odniczącego, Rom an M atuszak.

P ie rw szy raz ta  kw estia  zos ta ła  po ru szo n a  na  g ru d n io w y m  pos ie 
dzen iu  kom is ji, podczas k tó rego  radny  M a tu sza k  dom aga ł się dop isan ia  
d o  jednego  z ro zd z ia łó w  budże tu  s łów : „konserw acja  w in d y ” . W szystko 
po  to , b y  Rusko nie m us ia ło  p łac ić  za p rzeg lądy u rządzen ia  z funduszu  
sołeckiego. C hoć  w ó jt g m iny  D a riusz  S truga ła  dow ie d z ia ł się o  sprawie 
w łaśn ie  na sesji, szybko p rzedstaw ił swój pom ys ł na rozw iązan ie  spornej 
kwestii.

- Ja przyjmuję ten wniosek bardziej ja k o  inform ację na przyszłość, żebyśmy 
s ku p ili się na tym temacie, kiedy będziemy rozm aw iać o świetlicach i  wtedy 
przy ję li rozw iązanie również d la  w ind  - w y jaśn ił w ó jt S trugała. N a  ten m o 
m ent p rzeg lądy w in d y  są da le j finansow ane z fun du szu  sołeckiego, (seb )

p o d ją ł się p rzew odn iczący  rady 
G rzegorz Andraszak. - Jakbyśmy 
sobie porów nali ostatnie budżety, to 
rzeczywiście ten je s t bardzo ubogi. 
To jednak wynika z przyczyn oczywi
stych - z pozyskiwania środków un ij
nych. B u rm istrz  w  latach ubiegłych 
wykazał się dość dużą sprawnością, 
je ś li chodzi o pozyskiwanie tych fu n 
duszy. O  ile się nie mylę, to różnica  
między tym budżetem a najlepszym  
pod  względem pozyskanych środków  
z ub ieg łe j kadenc ji wynosi oko ło  
8  m ilionów  złotych - ubo lew a ł A n 
draszak. - Jednak z tego, co prze
czytała p a n i skarbnik, ta  prognoza  
finansow a na następne la ta  (W ie
lo le tn ia  P rognoza F inansow a do 
2018 r. - przyp. red.) będzie m ie j- 
m y nadzieję lepsza, dlatego że ju ż  
w  roku 2016 będziemy m ogli w ka l
ku low ać  w budżecie ja k ie ś  środk i 
zewnętrzne i  na pewno się popraw i 
- d o d a ł przewodniczący.

A N N A  K O N IE C Z N A

EWA MAREK-SKIBA, 
radna z kom ite tu 
wyborczego Gmina 
Żerków Kaspra Ekerta

W s tr z y m a ta m  s ię  o d  
g ło s u  n a d  u c h w a la n ie m  
b u d ż e tu  ze w z g lę d u  na  
z m n ie js z e n ie  d o t a c j i  
d la  M ic k ie w ic z o w s k ie g o  
C e n tru m  Turystycznego. 
M o im  z d a n ie m  c e n tru m  
je s t  b a rd zo  s k u te c z n y m  
a n im a to re m  życ ia  k u ltu 
ra lne g o , k tó re  in te g ru je  
m ieszkańców  gm iny. Oba
w iam  się, że zm nie jszen ie  
d o ta c ji spow odu je  to, że 
M CT p rze s ta n ie  być tym  
czyn n ik ie m , k u ltu ro tw ó r
czym . Z tego, co w iem , tę 
ro lę m a prze jąć b ib lio teka. 
N ie  w iem  je d n a k , czy  to  
n ie  będz ie  z b y t dużo  ja k  
na b ib lio te k ę . To je d n a k  
pokaże  czas. Ja uważam , 
że M CT dobrze  w ype łn ia  
sw oje  zadania . To zresztą  
zosta ło  podkre ś lo n e  p o d 
cza s  o d b y w a ją c e g o  s ię  
n ie d a w n o  J a ro c iń s k ie g o  
K ongresu  K u ltu ry , g d z ie  
M CT zosta ło  bardzo wyso
ko ocen ione  ja k o  czyn n ik  
ku ltu ro tw órczy.

► DYŻURY APTEK
Dyżur (8.00 - 23.00)
oraz pogotowie pracy (23.00 - 8.00)

• Od poniedziałku 12 stycznia do niedzieli 18 stycznia 
Dr. Max (Kolejowa)
Jarocin, ul. Sienkiewicza la 
tel. (62) 505-20-41

• Od poniedziałku 19 stycznia do niedzieli 25 stycznia 
„Witaminka"
Jarocin, ul. Wrocławska 9 
tel. (62) 747-82-58

• Od poniedziałku do piątku w godz. 8.00 - 22.00, 
w soboty w godz. 8.00 - 20.00 
„Convallaria”
Jarocin, ul. Wolności 7/9 
tel. (62) 747-25-63

http://www.jarocinska.pl
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z ł subwencji oświatowej otrzyma gmina 
Żerków w 2015  r., to  o 395  zł więcej niż 
w roku ubiegłym. W gminie funkcjonuje 
siedem szkół podstawowych - w tym dwie 
niepubliczne oraz jedno gimnazjum.

Aleksander Podemski, w ó jt Nowego M iasta
„ W  te j g m in ie  to  j a  ju ż  ro b iłe m  wszystko.

► JAROCIN

N o w y  p re z e s  
„ e m e k "  chyba  
w  lu tym

W  tym  tyg o dn iu  m a zostać 
o g ło szo ny  ko n ku rs  na s ta n o 
w isko  prezesa Ja roc ińsk ich  L i 
n ii A u tobusow ych . W  m in io n y  
p ią tek rów nież w  tej sprawie ze
b ra ła  się rada nadzorcza spółki.
- Zależy nam, by kandydatów było 

ja k  najwięcej. Wśród wymagań, 
ja k ie  postawimy, znajdzie się m.in. 
wykształcenie wyższe, dośw iad
czenie zawodowe na stanow isku  
kierowniczym bądź wykonywana 
samodzielnie dz ia ła lność gospo
darcza  w branży transportowej. 
Będą też dodatkowe wymagania, 
np. posiadanie certyfikatu kompe
tencji zawodowych w transporcie  
drogowym i doświadczenie w kie
row aniu  spó łkam i kom unalnym i
- z a p o w ia d a  G rze g o rz  C z e r
w iń s k i, p rz e w o d n ic z ą c y  ra d y  
nadzorczej J L A .

N a złożenie o fe rt potencjaln i 
kandydaci dostaną czas do  koń
ca stycznia. N azw isko  now ego 
prezesa p o w in n iśm y  zatem  p o 
znać w  przysz łym  m iesiącu.

F o te l prezesa „e m e k ”  po - 
zostaje w o ln y  o d  p o ło w y  g ru d 
n ia , k iedy zrezygnow ał z niego 
Bartosz Z ió łkow sk i. O d  tej po ry  
je g o  o b o w ią zk i pe łn i d y re k to r 
techniczny Paweł Łakom y, k tó ry  
w  rozm ow ie  z „G aze tą ”  s tw ie r
d z ił,  że racze j n ie  w y s ta rtu je  
w  konkursie.

(Ig i)

► KOTLIŃSCY RADNI PRZYJĘLI BUDŻET

Najwięcej pieniędzy 
na stację uzdatniania wody

ILE WYDA GMINA?

Kotlińscy radni uchwalili budżet na ostatniej sesji w minionym roku

B u d o w a  s ta c ji u z d a tn ia  w o d y  
w  W o li Książęcej wraz z w ykonaniem  
odw ie rtu  s tudn i g łęb inow ej - to  na j
ważniejsza inwestycja w  tegorocznym  
budżecie g m iny  K o tlin .

24.429.750 z ł w yn iosą  dochody 
gm iny K o tlin , a w ydatki zaplanowano 
na poz iom ie  23.361.986,33 zł. Sam o
rząd m us i sp łacić w  tym  roku  ponad 
1,5 m in  z ł k redytów  i pożyczek. P rzyj
m ow an iu  budżetu  nie tow arzyszyła  
dyskus ja . R a d n y  Tom asz G raczyk  
zauw aży ł, że g m ina  zby t d u żo  w y- 
daje na d ro g i tran sp o rtu  ro ln iczego.
- Z am iast d rog i ro lne j można wykonać 
inną, bo roln icy sobie poradzą - zaczął 
radny. - Nie można myśleć tylko o sobie
- s tw ie rdz ił k toś z sali. Skarbniczka

Iren a  A n tc z a k  tłu m a czy ła , że rada  
w yraziła  zgodę na ich  budowę. Radny 
w ychw ycił, że na d ro g i do jazdow e do 
pó l jes t przeznaczone 400 tys. zł, a na 
pozosta łe 100 tys. zł.

Z  ko le i radny Z dz is ław  Staszak 
chc ia ł w iedzieć, jaka  je s t szansa na 
w y b u d o w a n ie  d ro g i p rzez os ied le  
sp ó łd z ie ln i m ieszkan iow e j w  K o t l i 
n ie . - To n ie  może być umieszczone 
w  budżecie ja k o  zadanie inwestycyjne, 
bo ja  muszę m ieć dokument, że jeste
śmy je j  właścicielem  - o d p ow ie dz ia ł 
M iro s ła w  Paterczyk. P o d k re ś lił, że 
w  budżecie jes t zabezpieczone 30 tys. 
z ł na w ykup gruntów . - U  nas mieszka 
4 0 0 osób. To jest więcej ja k  w niektórych 
miejscowościach, a te j d rog i je s t tylko

80  m etrów - d o w o d z ił radny Staszak.
R a d n y  K rz y s z to f Szyszka d o 

strzegł, że jeszcze nigdy deficyt budże
to w y  nie b y ł tak  n iski. - To je s t dobrze 
czy źle. Po stronie inwestycyjnej, to  nie  
je s t to dobrze. M usim y zintensyfikować 
działania, aby pozyskać ja k  najwięcej 
środków. Jeżeli nie zrobimy wszystkiego, 
aby ja k  najw ięcej środków pozyskać, 
to  inne rady zarzucą nam, że nie wy
korzysta liśm y szansy - m ó w ił radny  
z K o tlin a . Z a a p e lo w a ł do  ko legów  
i koleżanek, żeby nie ba li się zaciągać 
pożyczek, „b o  one są p o  to , aby się 
w sp ierać” . - N ie rob ić  czarnowidztwa, 
że gm ina  m a pożyczkę - zaznaczył na 
koniec Szyszka. W ójt Paterczyk określił 
budżet ja ko  realny. (e ra )

► oświata
9 .7 1 9 .2 2 8  zł

► inwestycje
3 .0 4 0 .4 2 5 ,1 6  zł

► budowa stacji uzdatniania 
wody wraz z odwiertem
9 5 0 .0 0 0  zł

► spłata kredytów i pożyczek
1 .5 4 5 .5 6 5 ,9 8  zł

Jakie drogi i chodn ik i w ybuduje  
gm ina K otlin  w  tym  roku?

• budowa chodnika przy drodze 
gminnej w  Orpiszewku
10.751 zt

• budowa chodnika przy drodze 
gminnej w Wyszkach 
16 .005,81 zł

• budowa chodnika przy
ul. Teodorowskiej w Kotlinie 
60 .000  zł

• przebudowa drogi w Wyszkach 
20 .000  zł

• przebudowa drogi 
Twardów-Racendów
120.000  zł

• przebudowa drogi przy 
ul. Słonecznej w  Kotlinie 
50 .000  zł

• przebudowa drogi
w Racendowie - (II etap) 
220 .0 0 0  zł

• przebudowa drogi w Woli Książęcej
50 .000  zł

• przebudowa ul. Moniuszki 
w Kotlinie
10 .000 zł

► JARACZEWO

B u d ż e t z n o w u  n a  m in u s ie
R adn i g m in y  Ja raczew o n ie m a l je d n o 

g łośn ie  p rz y ję li budże t na 2015 rok.
C z te rn a s tu  ra d n y c h  n ie  m ia ło  uw ag , 

a je d n a  osoba  się w s trzym a ła . B y ł n ią  E d 
m un d  K ow a lczyk , k tó ry  w  ten sposób chc ia ł 
z a p ro te s to w a ć  p rz e c iw k o  n ie w ie lk im  n a 
k ła d o m  na N osków . - W  inwestycjach, które  
zosta ły ujęte  w budżecie na ten rok, uwzględ
n iono  w łaściw ie ty lko  b a rie rk i na ul. Łąkowej. 
A  Nosków  to d rug ie  p o d  względem liczebności 
sołectwo  w  gm in ie . Zw raca łem  też uwagę na  
obniżenie staw ki za śmieci. U  nas wyszedł z tych 
op ła t zysk, k tó ry  m a zostać przeznaczony na  
budow ę P S ZO K -ów  (P u n k tó w  S e lektyw ne j 
Z b ió rk i O d p a d ó w  K o m u n a ln y c h  - p rzyp . 
red .), k tó rych  budowę m a ją  g m iny  w  swoich  
zadaniach. W budżecie i  ta k  znalazłyby się na 
to  pieniądze, a tak sk łada ją  się na tę inwestycję
m .in . emeryci, k tó rzy  - o ile  w  ogóle - bardzo  
rzadko  będą korzystać z te j inw estycji - w y 
m ie n ia  rad n y  K ow a lczyk .

N a jw ięce j, bo  aż 9 m in  z ł w yda g m ina  na 
ośw ia tę  i w ychow an ie . M n ie j n iż  w  ub ieg łym  
roku  p rzeznaczono na inwestycje. M ieszkań 
cy n ie  m a ją  co liczyć  na a s fa ltow ą  ofensywę. 
W ładze gm iny  p lanu ją  stosunkow o niew ielkie 
w yd a tk i zw iązane z in fra s tru k tu rą  d rogow ą. 
N a jw ięce j, b o  aż 600 tys. z ł u rząd  d o ło ż y  do  
p rze b u d o w y  d ro g i p o w ia to w e j „B rz o s tó w -

Pan ienka-gran ica  p o w ia tu ” . O  tym  pro jekc ie  
b y ło  ju ż  g łośno  w  ub ieg łym  roku , k iedy rad n i 
k ilka k ro tn ie  d eba tow a li na ten tem at m iędzy 
sobą, ale też z p rze d s ta w ic ie la m i p o w ia to 
w ych  w ła d z . P onad  p ó ł m ilio n a  z ło ty c h  m a 
być p rzeznaczone na naw ierzchn ie  t łu c z n io 
we (m .in . w  Ł o b z o w c u ), b ieżące i z im ow e  
u trzym a n ie  d ró g  czy w ykaszan ie  poboczy.

K olejne ś w ie tlice  
na h oryzoncie

P ien iędzy na salę w ie jską  doczeka ją  się 
rów n ież  m ieszkańcy S uchorzew ka, k tó re g o  
so łtys  M a re k  G ro b e ln y  o d  d łuższego  czasu 
p ro s ił o  rem o n t. O p ró c z  tego g m in a  z a in 
w estu je  np. w  salę w  B rzos tow ie . W  p rz y g o 
to w a n iu  są też dokum en tac je  d la  b u d ynkó w  
w  B ie le jew ie  i N ie d źw ia d a ch . To koszt ok. 
100 tys. z ł.

W y d ad zą  w ię c e j 
niż za ro b ią

U rzędn icy  przew idu ją , że 2015 rok  będzie 
ko le jn ym , k tó ry  zakończy się „n a  m in u s ie ” . 
D o c h o d y  w łasne m a ją  w yn ieść p o n ad  19,5 
m in  z ł, a w yda tk i 22,3 m in . W  p lan ie  finanso 
w ym  u w z g lę d n io n o  też k red y ty  pozosta jące  
d o  sp ła ty  - 6 ,4  m in  z ł.

BUDŻET W LICZBACH:

• 22 .35 6 .6 4 9 ,63  zł - wydatki
• 19 .732 .372 ,04  zł - dochody
• 9 .0 1 5 .5 5 4 ,0 0  zł - wydatki na oświatę 

i wychowanie
• 6 .4 41 .0 0 0 ,0 0  zł - kredyty
• 2 .4 68 .279 ,59  zł - wydatki majątkowe
• 1 .3 3 7 .1 3 9 ,0 0  zł - wydatki na kulturę 

i ochronę dziedzictwa narodowego
• 2 4 6 .3 3 2 ,0 0  zł - obsługa długu
• 2 3 0 ,8  tys. zł - bieżąca działalność 

Ochotniczych Straży Pożarnych
• 131 .048 ,00  zł - łączny budżet sołectw

WAŻNIEJSZE INWESTYCJE:

• 600  tys. zł - dofinansowanie 
przebudowy drogi powiatowej 
„Brzostów-Panienka-granica powiatu"

• 135 tys. zł - budowa kanalizacji 
sanitarnej na ul. Czereśniowej
i Gostyńskiej w Jaraczewie

• 130 tys. zł - rozbudowa świetlicy 
w Suchorzewku

• 70 tys. zł - przebudowa drogi
w  Łobzowcu do stacji kolejowej (tłuczeń)

• 50 tys. zł - przebudowa drogi 
z Brzostowa w  stronę Dąbrowy 
(nawierzchnia bitumiczna)

• 4 0  tys. zł - budowa sieci wodociągowej 
między ul. Topolową i Ogrodową
w Jaraczewie

W ó jt był pod w ra żen iem
Szef gm iny  D ariusz S trugała podziękow ał 

rad n ym  za pracę i tru d  w ło żo n e  w  ana lizę  
budżetu . P rzypom n ijm y, że nad now ym  p la 
nem  fin a n sow ym  spędzono na g ru d n io w ych  
kom is jach  ponad  10 go d z in . - Cieszę się, że 
bardzo p ro fes jona ln ie  są stworzone wszystkie 
op in ie  zw iązane z budżetem. Oczywiście ja k  
zwykle d iabe ł tkw i w  szczegółach, więc pewnie  
będziemy o n im  jeszcze n ie  raz rozm aw iać - 
z a k o m u n ik o w a ł w ło d a rz , p o  czym  d o d a ł: 
- Chcę powiedzieć, że ten budżet n ie  je s t tak ie j 
wielkości, ja k  ubiegłoroczny, a le trzeba wziąć  
po d  uwagę, iż pewne wydatki m ajątkowe jeszcze 
n ie  są do niego wpisane, a  na pewno po jaw ią  

się później.

RIO nie m a w iększych  u w ag
R eg iona lna  Izba  O b ra ch u n ko w a  w  P o 

zn a n iu  za o p in io w a ła  p o zy tyw n ie  z a ró w n o  
p ro je k t budże tu  na 2015 rok , ja k  i W ie lo le t
n ią  P rognozę F inansow ą na la ta  2015-2022. 
U rzę dn icy  z w ró c ili uwagę na k ilka  kw estii, 
k tó re  p ra co w n icy  ja raczew sk iego  m a g is tra 
tu  m uszą p o p ra w ić , a le nie b y ły  one na tyle  
ważne, by  w ydać negatywne o p in ie  na tem at 
o bu  p ro jek tów .

(s e b )

http://www.jarocinska.pl
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1 . 7 5 0  z ł w ynosi płaca 
m in im a lna  
od 1 stycznia 
2 0 1 5  r.

Były b u rm is trz  Jaroc ina S tan is ław  M artuza lsk i, k tó ry  w  lis topadow ych  
w yborach  sam orządow ych uzyskał m anda t radnego pow ia tow ego, nie 
s ta w ił się na trzec ią  z kolei sesję. Od początku kadenc ji n ie p rzy ją ł 
jeszcze zaśw iadczen ia  o w yborze  i nie z łoży ł ś lubow an ia . INFORMACJE

JAR A C ZEW O

Przewodniczącego boli, że nie wywiesili flag
1 O b u rz e n ie  p r z e w o d n ic z ą c e g o  r a d y  g m in y  J a ra c z e w o , R o m a n a  S k rz y p c z a k a  w y w o ła ł fak t, ż e  g m in n e  szk o ły  n ie  w y w iesiły  f la g  z  o k a z ji 
96 . ro c z n ic y  w y b u c h u  P o w s ta n ia  W ie lk o p o lsk ie g o .

- Bardzo m n ie  b o li je d n a  rzecz. 
Obchodzimy Powstanie Wielkopolskie, 
byl apel wójta w  gm inne j gazecie, żeby 
wywiesić flag i. Było ich ja k  na lekar
stwo. A le  ja  się tem u n ie  dziw ię, bo 
nawet na naszych instytucjach, które  
pow inny dawać przykład, n ie było flag. 
N ie było ich na budynku g im nazjum  
w Jaraczewie, z tego co wiem, nie było 
też na szkole w  Górze. N ie  wiem, ja k  
sprawa wyglądała gdzie indziej, bo nie  
byłem - t łu m a czy ł przewodniczący.

R adny w skaza ł też n ieudo lność 
w  h is to ryczne j i  p a trio tyczn e j edu 

kacji m łodzieży. - N ie  po tra fim y  na
uczyć naszej młodzieży, że je s t to bardzo 
ważna data  w  h is to rii naszego regionu. 
O  Powstaniu Warszawskim mówi się ju ż  
w  czerwcu i  lipcu, natom iast m y sam i 
nie um iem y uszanować tego, o co nasi 
dziadowie walczyli - kon tynuow a ł.

Uczcili, a le  bez flag i
D y re k to r  S zko ły  P ods taw ow e j 

w  Górze E lżb ie ta  Kasprzak wyjaśnia, 
że u c zn io w ie  w ie d z ie li o  roczn icy . 
Razem  z nauczycie lam i w z ię li u d z ia ł 
w  u roczystościach z n ią  zw iązanych,

a w  szkole by li in fo rm ow an i o powsta
n iu . - Wywieszamy flagę  na wszystkie 
święta państwowe. 27  g rudn ia  byliśmy 
przy pom n iku  w  Górze, w  kościele i  na 
cmentarzu. Wszystkie powinności, które 
wykonywaliśmy co roku, byty wykonane 
również przy okazji 96. rocznicy. Z  tym, 
że teraz nie wywiesiliśmy fla g i. Nawet 
n ie  pow iem , że to było przeoczenie. 
N a jno rm a ln ie j w  świecie się ta k  stało. 
W  ubiegłym roku  była okrągła roczni
ca i  wywiesiliśmy - m ów i dyrekto rka  
i dodaje: - Rzeczywiście okazało się, 
że z ro b ił się w  związku z brakiem  fla g i

ja k iś  problem . B iorę  za to pe łną  odpo
w iedzialność i  mogę powiedzieć, że ju ż  
zawsze będziemy wieszać flagę.

P am ięta ją  i k ieru ją  się 
ustaw ą

Szef ja raczew skiego g im naz jum  
zapew nia , że pam ię ta  o p ow stan iu  
i zw raca uwagę na gazetkę szkolną, 
k tó ra  je s t pośw ięcona w  całości w ła 
śnie tem u w ydarzeniu. - N ie  zauważy
łem te j prośby wójta. W  tam tym  roku  
zosta ł zorganizowany konkurs  o p o 
wstańcach z terenu Z iem i Jaraczewskiej

d la całej gm iny właśnie w  naszej szkole. 
N atom iast je ś li chodzi o flagę, je s t a r
tyku ł 28. Konstytucji RP i  ustawa z 31 
stycznia 1980 roku o barwach i  hymnie 
Rzeczpospolitej [ . . . ]  i  tam  wyraźnie  
je s t wymienionych p ięć  dni, kiedy flaga* 
państwowa ma być wywieszona na bu
dynku użyteczności publicznej. Gdyby 
było tak ie  zarządzenie, to  oczywiście 
można byłoby wywiesićflagę, natom iast 
mogę zapewnić, że na pewno pam ię ta 
my o pow staniu  - tłu m a czy  d yrek to r 
p laców k i, Ja ros ław  Podkówka.

(seb )

► ŻERKÓW

N adal będą jeździć 
40-letnim rzęchem

Policjanci mają parzyć kawą 
u pań od oświaty

D ru h o w ie  z O S P  R acendów  
lic zy li na now y w óz bojowy. Sołtys 
Parzewa S te fan Tacza ła  m a rtw ił 
się, że nowoczesne a u to  nie zm ie 
ści się w  garażu i sugerował, aby 
po jazd  przekazać d o  Sławoszewa. 
W ó jt K o tlin a  m ó w i jednak, że za
ku p  sam o ch o d u  n ie  je s t jeszcze 
przesądzony.

O  n o w y  w ó z  a p e lo w a ł w ie 
lo k ro tn ie  B ogdan Pacholak, by ły  
ju ż  radny i prezes O SP Racendów 
w  jednej osobie. Pod koniec ubiegłe
go roku  w ładze gm iny  K o tlin  p o in 
formowały, że chcą pozyskać pienią
dze na nabycie nowoczesnego auta. 
Samorząd aplikował o środki z W iel
kopolskiego Program u Operacyjne
go i wnioskował o kwotę 896.424 zł, 
a w  sw o im  budżecie  za reze rw o 
w a ł na ten cel ponad  380 tys. zł.
- Gm ina K o tlin  otrzymała pozytywną 
ocenę merytoryczną. O trzym aliśm y  
11 na 16 możliwych punktów, co daje 
68,75%  m aksym alnej liczby p u n k 
tów. Wszystkie wnioski, które m ia ły  
m nie j n iż 60% odpadły - in fo rm u je  
sekretarz gm iny  M ic h a ł U rban iak. 
Jeszcze przed świętam i władze g m i
ny o trzym a ły  in fo rm ację , że z łożo 
ny w n iosek zna jdu je  się na liśc ie  
p ro jek tów  rezerwowych w  ram ach 
ogłoszonego konkursu. - Umiesz
czenie p ro jektu  na liście rezerwowej 
nie oznacza dofinansowania projektu
- wyjaśnia sekretarz. W niosek gm iny 
znalazł się na 23. miejscu, a wsparcie 
finansowe otrzym ało 20 pierwszych.

Choć pojazdu raczej nie będzie, 
to  sam o w pisan ie  go do  budżetu  
w y w o ła ło  ko n tro w e rs je . - M am y  
zakup samochodu do straży pożarnej 
w Racendowie, a nie widzę nigdzie 
rozbudowy garażu. By znów po jazd  
nie s ta l na dworze, to  lepiej dać go 
do Sławoszewa, bo tam  m ają  g a 
raż - p ro p o n o w a ł S tefan Taczała,

Bogdan Pacholak (z lewej) prezentował radnym i wójtowi stary 
samochód OSP przy każdej nadarzającej się okazji

sołtys Parzewa. W ó jt M iro s ła w  Pa- 
terczyk odpow iedz ia ł, że na jp ie rw  
sam orząd m usi podp isać um ow ę 
na do finansow an ie , a po tem  może 
rozw ażać rozbudow ę garażu. - Ja  
myślałem, że to je s t ju ż  pewne. Chyba 
się pan  zgodzi, że nowy samochód  
nie może stać na dworze - docieka ł 
Taczała. W łodarz  gm iny  stw ierdził, 
że p rzyznan ie  d o finansow an ia  nie 
jest przesądzone. - Kwestia tego, czy 
te środki będą, to  je s t palcem  pisane  
po  wodzie - ocen ił Paterczyk. - Żeby 

nie okazało się, że samochód sto i na 
dworze a lbo  gdzieś w  stodole, tak  
ja k  w Kurcewie. A  w ó jt zapewniał, 
że wejdzie na pewno - p rzyp o m n ia ł 
Taczała.

Paterczyk p rzyzna ł, że składa ł 
takie deklaracje, ale początkowo do 
Kurcew a m ia ła  tra fić  inna  wersja 
po jazdu. - Otrzymaliśmy najnowszy 
m odel i  niestety urósł, i  się wydłużył. 
Ja cieszę się, że samochód przyszedł, 
bo trzeba było czekać, n ie powiem  ile

la t, żeby wszystkie je d n o s tk i m ia ły  
chociaż namiastkę samochodu, żeby 
nie m usiały wyjeżdżać rzęchami, a sa
m ochodam i - o b u rzy ł się w ó jt.

Z  tak iego  o b ro tu  sp raw y nie 
je s t z a d o w o lo n y  B ogdan  P acho
lak. - Praw ie wszystko pobra ła  straż 
zawodowa, a nasz wniosek znalazł 
się na rezerwowej liście. Coś s ły 
szałem o dodatkowych pieniądzach  
- ocen ia  prezes O S P  R acendów . 
Sugeruje, że zarząd  w o jew ództw a  
w ie lk o p o ls k ie g o , k tó ry  o c e n ia ł 
p ro jekty, n ie zapozna ł się z w n io 
skiem  gm iny  K o tlin . - Jak 40-le tn i 
samochód może być jeszcze w  K ra 
jo w y m  System ie R a tow n iczo -G a 
śniczym. 20  la t nasza jednostka  je s t 
ju ż  w  KSRG. Przez pierwsze 10 la t 
wyjeżdżaliśmy bardzo często. Teraz 
ju ż  rzadziej uczestniczymy w  akcjach 
ratunkowych, bo samochodów je s t  
więcej, więc nasz odpoczywa - m ów i 
szef d ru h ó w  z R acendow a.

(e ra )

B u rm is trz  Ż e rk o w a  Jacek Ję- 

draszczyk od  k ilku  la t szukał miejsca, 
gdzie  m o g lib y  się p o d z ia ć  d z ie ln i
cow i, k tó rz y  p e łn ią  s łużbę na te re 
nie gm iny. Póki co p o lic ja n c i nadal 
korzysta ją  z by łego posterunku  p rzy  
u l. J a ro c iń s k ie j. A le  o d  k ie d y  k o 
m endan t po w ia to w y  p o lic ji m ł. insp. 
K rz y s z to f Rzepczyk zm ie n ił system 
p ra cy  d z ie ln ico w ych , b u d yne k  je s t 
za duży d la  dw óch  funkc jona riuszy  
p rzydz ie lonych  na Żerków . - Ja  wy- 

chodzę z założenia, że dzieln icow i czy 
p a tro le  p rew e n c ji ruch u  drogowego  
p o w in n i s łużyć m ieszkańcom , czy li 
p e łn ić  służbę w  rejonie, a nie siedzieć 
za b iu rk iem  - uzasadn ia ł na jed n ym  
z posiedzeń R ady M ie jsk ie j Żerkow a 

szef p o lic ji. I  p rzyzna ł: -M y  potrzebu
je m y  naprawdę niewiele. Pomieszcze
nie, gdzie będzie można zjeść posiłek, 
przy jąć  interesanta i  zapewnić sprawy 
socjalne, czyli m ożliwość skorzystania  
z węzła san itarnego - w y ja śn ia ł k o 
m endan t. - D w a pom ieszczenia d la  
dzielnicowych to byłoby optim um . Ja 
jestem  zwolennikiem, żeby znajdowa
ły  się one  w  ob iektach  użyteczności 
publiczne j: u rząd gminy, służby takie, 
ja k  straż pożarna. W  przypadku takie j 
siedziby zespołu dzielnicowych obiek

ty nie wymagają specjalnego nadzoru

- po in fo rm ow a ł kom endant Rzepczyk.
Ż e rkow scy  ra d n i p ro p o n o w a li,  

aby p rzen ieść p o lic ja n tó w  d o  w y 
dz ie lo n ych  pom ieszczeń w  je d n y m  
z o b ie k tó w  M ic k ie w ic z o w s k ie g o  
C e n tru m  Turystycznego. B u rm is trz  
w yznaczył je d n a k  inne miejsce.

N a  os ta tn ie j w  s ta rym  roku  sesji 
po in fo rm o w a ł, że zam ierza przenieść 
fu n k c jo n a r iu s z y  d o  je d n e g o  z p o 
m ieszczeń G m innego  Z espo łu  E ko 
nom iczno -A dm in is tracy jnego  Szkół, 
k tó ry  m a sw o ją  s iedzibę w  b e zp o 
ś redn im  sąsiedztw ie u rzędu m iasta  
i gm iny. Decyzję uzasadn ił sekretarz 
g m iny  M ic h a ł Surm a. - Chcemy tam  
urządzić ta k i p u n k t socjalny d la  tych 
dwóch po lic jan tów . O n i przyjeżdżają  
dwa, trzy razy w  tygodniu i  będą m ogli 
tam  odpocząć, p rzygo tow ać po s iłe k  
czy sparzyć sobie kawę - s tw ie rd z ił 
sekretarz.

B u d yn e k  p rz y  u l. J a ro c iń s k ie j 
(na zd jęc iu ), gdzie do  tej p o ry  zna j- * 

d o w a ł się posterunek p o lic ji,  należy 
d o  g m in y  i b u rm is trz  Jędraszczyk 
zam ierza w ystaw ić go na sprzedaż, 
a uzyskane p ieniądze przeznaczyć na 
zasilenie żerkowskiego budżetu. Chęć 
w ykup ien ia  n ie ruchom ośc i zgłaszają 
m ieszkający ta m  lokatorzy.

(a n n )
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► JA R A C ZE W O

N ie ty p o w o  p rz e b ie g ła  o s ta t 
n ia  sesja R ady  G m in y  Jaraczew o. 
W  trakcie ob rad  s tandardow o zarzą
d z o n o  prze rw ę , ale tym  razem  byta  
on a  znaczn ie  d łuższa . W  je j trakc ie  
w ó jt  g m in y  D a r iu s z  S tru g a ła  w raz  
z zastępcą, sekre ta rzem , ra d n ym i, 
so łtysa m i, u rzę d n ika m i o raz p rzed 
s ta w ic ie la m i lo k a ln y c h  o rg a n iz a c ji 
i p la có w e k  k u ltu ra ln y c h  u d a li się 
po d  o d s ło n ię ty  k ilk a  ty g o d n i tem u 
o d n o w io n y  p o m n ik f  „W  h o łd z ie  
m ieszkańcom  z ie m i ja racze w sk ie j, 
k tó rz y  o d d a li życie  za naszą w o l
n o ść ” .

W  ekspresow ym  skróc ie  p rz e d 
s ta w io n o  p rz e b ie g  P o w s ta n ia  
W ie lk o p o ls k ie g o  i p rz y p o m n ia n o , 
że w  je d y n y m  z w y c ię s k im  z ry w ie  
n ie p o d le g ło ś c io w y m  w  h is t o r i i  
P o ls k i w z ię ło  u d z ia ł o k . 60 o só b

P rz e rw a li sesje, by złożyć hołd zam ieszku jących  Z iem ię  Ja raczew - 
ską. P ie rw szym  śm ie rte ln ie  ran n ym  
pow stańcem  z tego  re jon u , k tó re g o  
g ró b  zn a jd u je  się na  ja ra cze w sk im  
cm en ta rzu , b y ł W in c e n ty  W aleński. 
Z g in ą ł po d  M ie jską  G ó rką  (obecnie 
p o w ia t raw ick i). N astępnie  poszcze
gó lne  de legacje  w  asyście harce rzy  
z ło ż y ły  w ieńce. K ró tk ą  u roczystość 
ro zp o czę to  odśp ie w a n ie m  hym n u , 
a z a k o ń c z o n o  R o tą . P o d k re ś lo n o  
rów n ie ż , że m ieszkańcy m og ą  być 
d u m n i z te g o , iż  d o ty c h c z a s o w y  
p o m n ik  z o s ta ł o d n o w io n y  i m ożn a  
p rzy  n im  św ię tow ać w szystk ie  u ro 
czystości państw ow e o raz w  jed n ym  
m ie jscu oddaw ać cześć po leg łym  na 
w szys tk ich  fro n ta c h  m ieszkańcom  
Z ie m i Jaraczew skie j.

(s e b )

Zwiedzali m uzeum  
przez internet

► ŻERKÓW

Rocznica powstania z poznańską pielęgniarką

I

I

Fot. ZS Prusy

Z espó l Szkó ł w  Prusach b y ł jedną  
z 40 placówek z całej Polski, które w zię
ły  udzia ł w  m ultim ed ia lne j lekcji h is to rii 
„P ow stan ie  W ie lkopo lsk ie  - D ro ga  do  
N iep o d le g łośc i” . Podczas bezpośred
niej tran sm is ji z m uzeum  w  P oznan iu  
prow adzący p rzyb liż y li uczn iom  p rzy 
czyny wybuchu zryw u n iepodległościo
wego, jego  przebieg oraz uczestników. 
G im na z ja liśc i m ie li okazję w irtu a ln ie  
zwiedzić m uzeum  i zobaczyć eksponaty 
m .in . u m u n d u ro w a n ie , b ro ń , m apy

i fo tog ra fie . W  trakcie w yp e łn ia li ka rty  
z py tan iam i, k tó re  sp raw dza ły stopień 
z rozum ien ia  om aw ianych  zagadnień. 
N ow oczesna fo rm a  nauk i ba rdzo  się 
uczn io m  spodobała .

Przedsięwzięcie z okazji 96. roczn i
cy wybuchu Powstania W ielkopolskiego 
zo rgan izow a ły  Zespó ł Szkól Łą czn o 
ści w  P oznan iu , M u ze u m  Pow stan ia  
W ie lkopo lsk iego  1918-1919 oraz P o
znańskie C e n tru m  S uperkom pu te rów  
o-S ieciow e. (is )

G łó w n e  o b c h o d y  96. ro c z 
n ic y  w y b u ch u  P ow stan ia  W ie l
ko p o ls k ie g o  w  g m in ie  Ż e rk ó w  

ro zp o czę ły  się na ryn ku , gdzie  
pod pom nikiem  poległych złożono 
kw ia ty  i zapa lono  znicz. W  u ro 
czys to śc i w z ię ły  u d z ia ł w ładze  
s a m o rz ą d o w e  z b u rm is trz e m  
Jackiem  Jędraszczykiem , c z ło n 
kowie m iejscowego ko la  tow arzy
stwa pam ięci pow stan ia , poczty  
sztandarow e i delegacje - m iędzy 
in n y m i O S P  w  D ob ieszczyźn ie , 
Kurkowego Bractwa Strzeleckiego 
w  Żerkow ie i 33. D rużyny  H arcer
skiej z Żerkowa. G ościem  specjal

nym  uroczystości była A leksandra 
Banasiak, prezes Stowarzyszenia 
„Poznański Czerw iec ‘56”  - boha
terska pielęgniarka tam tego pro te
stu, znana ja ko  „s io s tra  A w a n a ” .

D ruga część uroczystości m ia 
ła  m ie jsce  na cm e n ta rzu  p rz y 
kośc ie lnym  w  Lgo w ie , gdzie  na 
m og ile  m a jo ra  Z b ign iew a  O s tro - 
roga-G orzeńskiego, d o w ó d c y ja -  
ro c ińsk ich  o d d z ia łó w  p o w s ta ń 
czych, rów nież z łożono  wiązankę 
kw ia tó w  i zapa lono  znicz.

Nie tylko władze samorządowe gminy Żerków, ale i mieszkańcy 
oraz dzieci z miejscowych szkół uczcili rocznicę wybuchu 
Powstania Wielkopolskiego

Żerkowskie obchody roczn icy 

w yb u ch u  P ow stan ia  W ie lk o p o l
skiego za in ic jow ane  zosta ły  ode 
zw ą  prezesa żerkow sk iego  ko ła  
Tow arzystw a Pam ięci Pow stan ia  
W ie lkopo lsk iego  R oberta  Rogac-

kiego, zam ieszczoną na gm inne j 
s tro n ie  in te rn e to w e j. S ze f ko ła  
zaapelował w  niej do m ieszkańców 
o  wywieszenie flag w  dn iu  rocznicy 
w ybuchu  zwycięskiego zryw u.

O p rać , (a n n )

► 9 6 . ROCZNICA POWSTANIA WIELKOPOLSKIEGO W  JAROCINIE

R a c e  d l a  b o h a t e r ó w ,  g r o c h ó w k a  d l a  w s z y s t k i c h

1

»

i
i

Z łożen ie  kw ia tó w  pod 
p o m n ik ie m  genera ła  S ta
n is ław a Taczaka w  M iesz
kowie, zapalenie zn iczy na 
g robach uczestn ików  oraz 
o k o lic z n o ś c io w y  ape l na 
ja ro c iń s k im  rynku  z ło ży ły  
się na obchody 96. rocznicy 
w ybuchu  Pow stan ia  W ie l
kopo lsk iego . P o p rze dz iła  
je  msza św. w  kościele św. 
M a rc in a  w  Ja roc in ie . E u 
charystię spraw ow ał ksiądz 
Łukasz Ograbek. -Nadzieja  
m ówi nam, że trzeba walczyć, 
żeby zwyciężać. G łupi je s t ten, 
kto  się poddaje. I  g łu p i jes t 
ten, k tóry po upadku nie chce 
więcej się podnieść. Nasidzia- 
dowie rozum ie li tę nadzieję 
i  96 la t temu stanęli do walki, 
wzniecając powstanie. Było  
ono p iątym  zrywem wznieco
nym na ziem i wielkopolskiej.

(...) Było ono zwycięskie, ale 
i  ja k  żadne inne - św ietnie  
przygotowane. D la  nas współ
cześnie żyjących Polakówjest 
to  pow ód do dum y i  zaszczyt, 
że możemy żyć w  Ojczyźnie, 
k tó ra  je s t  w o lna  - m ó w ił 
w  ka za n iu  w ik a r iu s z  p a 
ra f i i św. M a rc in a . D o d a ł, 
że aby nie stracić w o lnośc i 
w sp ó łcze sn y  n a ró d  m us i 
być w spó lno tą  w  dzia łan iu , 
a jego członkowie - silni cha
rakterem.

O  g o d z . 16.41, c z y li 
w  m om encie w ybuchu p o 
w s ta n ia  w  1918 ro k u , we 
w szystk ich  kościo łach  de
kanatu jarocińskiego zaczęły 
b ić dzwony. Przy ich dźw ię
ku delegacje reprezentujące 
w ładze sam orządowe i o r
ganizację kombatancką z ło 
ży ły  w iązanki kw ia tów  pod

tab licą  upam ię tn ia jącą  p o 
wstańców. -Dzięki nim  rozu
miemy, czym je s t patriotyzm, 
odwaga i  loja lność zarówno 
wobec kraju, ja k  i  towarzyszy 
broni. M am  nadzieję, że p o 
przez kultywowanie pam ięci 
o Powstaniu W ielkopolskim  
pam ięć o czynach i zasługach 
naszych przodków nie zaginie 
wśród przyszłych polio leń. Nie 
w olno bow iem  zapom inać  
o tych, którzy k ład li własne ży
cie na szalę, byśmy my mogli 
żyć w  wolnej Polsce. D zis ia j 
powinniśmy dziękować im  za 
męstwo i  odwagę, gotowość 
podjęcia wielkiego wyzwania 
i  lekcję patriotyzmu, która jest 
zawsze aktualna. Powstanie 
Wielkopolskie to wydarzenie

Każdy, kto przyszedł na uroczystości zorganizowane na jarocińskim myślę W każdym

rynku z okazji 96. rocznicy Powstania Wielkopolskiego, mógł się Z nas. Silne emocje. Napawa-
rozgrzać gorącą grochówką ją ce  dum ą i  dające dowód

tego, że zawsze byliśmy i  je 
steśmy narodem odważnym  
i  walecznym. P am ię ta jm y  
o tym  w  X X I w ieku - p o 
w ie d z ia ł b u rm is trz  A dam  
Paw licki. Harcerze rozda 
w a li uczes tn ikom  roze tk i 
w  barwach narodowych. Na 
rynku obecne by ło  o wiele 
więcej osób n iż  w  kościele.

Najbardziej w idow isko
we okaza ło  się odpa len ie  
96 rac przez k ib icó w  „L e 
cha” . Jaroc ińsk i rynek na j
p ierw  w ype łn ił się światłem, 
a później dymem, z którego 
słychać by ło  głośne okrzy
ki: „C hw a ta  b o h a te ro m !” . 
N a koniec wszyscy zosta li 

zaproszen i na grochów kę 
z kotła. Gorąca zupa cieszy
ła  się dużym  zainteresowa
niem  w  m roźny  wieczór.

(Is) ■
I

http://www.jarocinska.pl
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J a ro c in ia n k a  p ro te s to w a ła  w  P a ry żu
1 - M a m y  p ra w o  m ów ić , co m yślim y, co  c zu je m y  - m ó w i m ie s z k a ją c a  w  P a iy ż u  J a ro c in ia n k a  D a n u ta  N o w a k . W  n ie d z ie lę  p r o te s to w a ła ,  
r a z e m  z l ic z ą c y m  1,5 m il io n a  lu d z i  t łu m e m , p rz e c iw k o  a k to m  te r ro ru ,  p rz e c iw k o  p rz e m o c y  i

M arsz  zorganizow ano w  zw iązku 
z d ram atycznym  wydarzeniem , k tóre  
m ia ło  m iejsce w  ub ieg łym  tygodn iu  
- do  paryskie j redakcji satyrycznego 
p ism a „C h a r lie  H e b d o ”  w p a d li za
m askow an i i  u z b ro je n i m ężczyźn i. 
Strze la li do  dziennikarzy, rysow ników  
k a ry k a tu r  i p ra c o w n ik ó w . Z g in ę ło  
k ilkanaście  osób, jeden  z n ich  m ia ł 
po lsk ie  pochodzenie .

- Boję się tego, co się stało. Boję  
się tego, że pogwałcone zostały p raw a  
człowieka. Przez jeden rysunek zabitych 
zostało tylu ludzi. Boję się, że nie będzie 
nam wolno myśleć, co chcemy. N ie moż
na jednak dać się zastraszyć. Ważne jest, 
by pokazać, ilu  ludzi się z tym nie zga
dza - m ó w i pochodząca  z Roszkowa 
D a n u ta  N ow ak, od  la t m ieszkająca 
w  Paryżu. D la tego  bez w ahan ia  p o 
s tan ow iła  uczestniczyć w  k ilk u k ilo 
m etrow ym  m arszu, z Placu Republik i 
na  P lac N arodu . W z ię ło  w  n im  udzia ł 
p ó łto ra  m ilio n a  ludz i, z różnych  k ra 
jó w , w  ró ż n y m  w ieku . W śród  n ich  
by ły  też g łow y w ie lu  państw , n ie ty lko  

1 e u ro p e jsk ich . B y li p rze d s ta w ic ie le  
|  różnych  re lig ii - chrześcijan ie, Ż ydz i 

|  i  m uzu łm a n ie . N a  transpa ren tach , 
S p la ka tach , ka rtkach  w yp isane b y ły

s łow a: „Jestem  C h a r lie ”  - a tak  na 
redakcję uznano  za zam ach na w o l
ność słowa. P ro testow ano przeciwko 
p rzem ocy  i  ras izm o w i. - M usia łam  
tam  być, bo kocham Francję, kocham  
wolność. N ie  wolno się godzić na to, co 
się stało, bezczynnie obserwować tylko. 
Tym bardziej nam, Polakom, któ rym  
wolność pow inna być szczególnie bliska 
- dodaje D a n u ta  Now ak. N ios ła  dwie 
kartk i przyklejone do kartonu, z jednej 
s tron y  nap isa ła  p o  po lsku  "Jestem  
C h a rlie ” , z d rug ie j - p o  francusku : 
„Je suis C h a rlie ” . - W  p iśm ie  ukazy
wały się satyryczne teksty i  rysunk i na 
wszystkich, bez wyjątku. Pismo walczyło 1 
piórem , ołówkiem , ale to  nie powód, |  

żeby wyciągać na tych ludzi ka rab iny ! s 
M ożna się z tym  zgadzać lub nie, to  S 
może się podobać lub nie, a le to  nie  
powód, by zab ijać drugiego człowieka! 
Cała Europa je s t dotknięta tym, co się 
stało. Powinna stanąć i  zaprotestować. 
N ie  wolno rob ić  takich rzeczy - podkre
śla. - Zrob iłam , co mogłam, ale o tym  
trzeba mówić, n ie wolno milczeć. N ie  
w olno się godzić na to, by te rro ryśc i |  
zam ykali nam usta, by nakazywali, co |  
wolno nam  mówić. |

(a k f) 2

Danuta Nowak wzięła 
udział w proteście 

przeciwko przemocy 
i aktom terroru. 
-Po raz pierwszy 

widziałam, by 
ludzie tak byli 

z policją. Klaskano 
i bardzo dziękowano 

policjantom za to, 
że dbają o nasze 

bezpieczeństwo, zą 
ich trud - podkreśla

> WSPÓLNE PRZEDSIĘWZIĘCIE GMIN NOWE MIASTO I JAROCIN

Będzie nowa linia autobusowa, ale dopiero od marca
już  wchodzić w szczegóły. Faktyczne uru-120 tysięcy złotych - taką dotację 

przekaże gmina Nowe M iasto ja ro 
cińskiemu samorządowi, by młodzież 
z kilku wiosek miała jak dojechać do 
szkoły.

Żawarte między gminami porozu

mienie, obejmujące cały rok, dotyczy 
dwóch lin ii: nr 15 i 2a. „15”  będzie 
jeździła, tak jak do tej pory, na trasie 
Jarocin - Książ. Od 1 marca natomiast 
uruchom iona zostanie druga linia, 
„2a”  - od Kolniczek przez Mieszków 
do Jarocina. „15”  będzie miała dwa 
kursy do południa, dwa - po południu.

„2a”  pojedzie do południa i po połu
dniu. - Autobus - tak ja k  ten n r „15 "  
- będzie kursował w dni nauki szkolnej, 
ale dla wszystkich. Im  więcej osób po
jedzie, tym lepiej - mówi wójt gminy, 
Aleksander Podemski

L in ią  „2a”  młodzież będzie m o
gła dojeżdżać do szkól w  Jarocinie, 
z kilku wiosek - Kolniczek, Chwalę- 
cina, M ichałowa, Szyplowa i Stram- 
nic. Dlaczego nie od stycznia? - Ja 
byłem przekonany, że mówimy o dacie 
7stycznia - komentuje wynik negocjacji 
z gminą Jarocin wójt. - Nie będziemy

chomienie tej lin ii do Kolniczek nastąpi 
1 marca, po feriach zimowych.

Gmina przekaże na kursowanie 
autobusów 120 tys. zł dotacji. - Do
płacamy do różnicy między kosztami 
a pieniędzmi z biletów. To powinno iiy - 
starczyć - ocenia wójt. - Z  zapewnień 
wnioskodawców wynika, że będzie odpo
wiednie obłożenie, żeby to się opłacało.

Zawarte porozum ienie określa 
ilość kilom etrów - po gminie Nowe 
M iasto będzie ich 34.247,600, a także 
stawkę za kilometr - 5,48 zł. - Czy to

drogo, czy tanio? Takie porozumienie 
zostało zaproponowane i  my się na to 
zgadzamy. An i więc drogo, ani tanio. 
Na dowozach szkolnych za mniejsze 
pieniądze jeździmy, za ok. 4 z ł-  doda
je  Aleksander Podemski. - Jesteśmy 
wjakiś sposób terytorialnie z Jarocinem 
związani. Ten transport funkcjonuje na 
takich samych zasadach w Jarocinie 
i  w Nowym Mieście. To jest wspólna 
realizacja pewnego zadania. Nie jest 
to może tanio, ale wydaje się, że jest to 
dobrze zorganizowane, bez jakiejśparty
zantki. (ak f)

JAK BĘDZIE KURSOWAĆ 
LIN IA  „2A ” ?

Autobus wyjedzie z Jarocina, z al. Niepod
ległości o godz. 6.40, w Kolniczkach będzie 
ogodz. 7.10. Do Jarocina, koło pawilonu na 
ul. Wojska Polskiego, dotrze o godz. 7.42. 
Z powrotem pojedzie o 15.30, w Kolnicz
kach będzie o godz. 16.02, a w Jarocinie 
- o godz. 16.29.

ILE KILOMETRÓW  BĘDĄ 
POKONYWAĆ ROCZNIE 

AUTOBUSY NA TERENIE GMINY 
NOWE MIASTO?

„ 1 5  2 9 .1 5 9 ,6 0 0  km
„2 a "  5 .0 8 8  km

O G Ł O S Z E N I A

Salon 
optyczny.

W ie lk o p o ls k a  f

K O  K  f e t
R azem  od 20 lat

J a ro c in ,  u l .  W r o c ła w s k a  2 2 , 
t c l .  62  50 5  2 0  4 6
c z y n n e : pn. -p t .  1 0 .0 0 -1 8 .0 0  
s o b o ta  9 .0 0 -1 3 .0 0

przy zakupie 
dwóch par 
okularów

DRUGA OPRAWA
ZA Iz t_  * z  w y b ra n e j 

da* la k o le kc ji

k u p o n  ra b a to w y  o w artośc i 1 0 0  zł* 
na zakup soczewek progresywnych

B EZPŁA TN E
BADANIE WZROKU
przy  zakupie o k u la ró w

W S Z Y S T K IE G O  D A R M O W E G O  
W  N O W Y M  R O K U

•  ile  p o ży c za s z , ty le  o d d a je s z

•  ła tw o , s z y b k o

Jarocin, ul. Wrocławska 19 

tal. 62 591-01-22, p n .-p t 9.00-17.00

u w ałę p o a p w  uatawy t  Oika 12 maęa 2011 o Wia>lys:» konaumar
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► SPOTKANIE OPŁATKOWE Z BISKUPEM KALISKIM

Czasem  trzeba niedowidzieć i nie dosłyszeć
Tradycją sta ło  się ju ż , żc w ładze 

miejskie na początku roku zapraszają 
na spotkanie opłatkow e do  Jarocina 
ordynariusza diecezji kaliskiej. Po prze
rwie, spowodowanej poważną chorobą, 
do naszego miasta w  pierwszą niedzielę 
nowego roku przyjechał biskup Edward 
Janiak.

Euchaiystię, odprawianą w  kościele 
św. M arcina w  intencji w ładz samorzą
dowych i mieszkańców, koncelebrowali 
jako  podziękowanie Bogu za da r życia

•  i zdrow ia księdza biskupa proboszczo
wie dwóch jarocińskich parafii - ksiądz 
p ra ła t D ariusz M a tu s ia k  oraz ojciec 
Joel K okott. O rdynariusza w  im ieniu 
ihieszkańców pow ita ł burm istrz Adam  
Pawlicki. W  kazaniu biskup Janiak za
znaczył, że obecność Boga w  naszym 
życiu bardzo łatwo jest zauważyć wtedy, 
gdy wszystko układa się dobrze. O  wiele 
trudniej jest ufać i wierzyć, gdy pojawia
ją  się problemy, choroby oraz cierpienia.
- Mówię to ja k o  biskup, ale wiem też, że 
doświadczenie takiej śmiertelnej choroby 
powoduje, że człowiek inaczej patrzy na 
świat. Można m ów ić o cierpieniu, głosić 
o n im  nauki, odwiedzać chorych, ale to 
nie je s t to  samo, co bycie dotkniętym  
choroby i cierpieniem. Papież Jan Paweł 
11 uczył nas, ja k  żyć, chorować i  umierać. 
Ale im  było trudn ie j, tym on bardziej 
przyciskał do serca krzyż Chrystusa, go
dząc się z wolą Bożą - podkreślił biskup 
kaliski. Z w ró c ił uwagę, że nie m ożna 
kochać naprawdę Pana Boga, jeśli nie 
po tra fim y  kochać swojego b liźniego.
- Kto zabija w  im ię Boga i  re lig ii też jest 
kłamcą. Bóg jes t przecież miłością. Jezus 
przyszedł do Betlejem z nowym porząd
kiem i  przykazaniem miłości: „będziesz 
m iłował bliźniego swego ja k  siebie same
g o ”  - zauważył ordynariusz diecezji. - 
Tchoć każdy znos ma inne powołanie, czy 
inną rolę w społeczeństwie, to jednak n ikt 
znos nie jest zwolniony od podstawowych 
zasadpostępowania i  wartości zapisanych 
w  przykazaniach. „N ie  zab ija j" czy „n ie  
k ra d n ij” znaczy dla wszystkich to samo.

Po m szy św. odbyło  się spotkanie 
w  ratuszu z sam orządowcam i, przed
s taw ic ie lam i in s ty tu c ji i o rgan izac ji 
oraz mieszkańcami. Burm istrz  Adam  
Pawlicki w  swoim  przemówieniu skupił 
się na w łasnym  sukcesie wyborczym .
- la k  duże zaufanie, ja k im  obdarzyli mnie 
mieszkańcy gminy, dodaje m i s ił i  ener
g ii do jeszcze bardziej wytężonej pracy. 
Wyjątkowo upodobałem sobie dewizę 
księdza biskupa, k tó ra  brzm i: „O por- 
tet servire”, czyli „trzeba, abym służył".

W jasełkach przygotowanych przez „Snutki" nie zabrakło 
tańców ludowych

Do biskupa ustawiła się długa kolejka osób chcących złożyć życzenia 
ordynariuszowi diecezji kaliskiej

I z  całą pewnością mogę stwierdzić, że ta 
sentencja przyśw iecać będzie również 
m ojej pracy na rzecz gm iny Jarocin  - 
zadeklarow ał bu rm is trz . W  prezencie 
przekazał b iskupow i m onogra fię  pa 
łacu  R ado lińsk ich . - W łaściwie to, co 
m ia łem  powiedzieć, pow iedziałem  ju ż  
w kościele. Jest m i bardzo m iło  i  dzię
kuję za zaproszenie. Jestem ju ż  d rug i 
raz wśród was i  cenię sobie to  bardzo. 
Myśląc  w  kategoriach społecznych, to  
chciałoby się powiedzieć: „żeby n ikom u  
nie brakow ało pracy i  żeby władza do
strzegała tych, którzy nie po tra fią  sobie 
sam i poradzić". M ie rn ik iem  poziom u  
Życia społecznego w tych kra jach  za

chodnich je s t patrzenie przez p ryzm at 
tych, k tó rym  trzeba pom agać - opieka  
społeczna d la  na jstarszych i  pom oc  
d la  tych, którzy nie mogą pracować, 
bo są chorzy. Ja  wam g ra tu lu ję  tego, 
że jesteście jednością. Życzę wam, że- 

byście się zawsze dogadywali. Aż się 
serce kroi, gdy się słyszy, że wszyscy chcą 
dobrze d la  Polski. I  gdy są osobno je s t 
wszystko dobrze, a le ja k  są razem, to 
ja kb y  d iabe ł w  nich wstąpił - s tw ie rdz ił 
b iskup  Janiak.

W yra z ił nadzieję, że w spó łp raca  
m iędzy K ościo łem , w ładzam i i społe
czeństwem  będzie tak ja k  do  tej po ry  
p ro w a d zo n a  d la  d o b ra  spo łeczne

go z w ie lką  k u ltu rą  i z rozum ien iem . 
- U rząd wynosi, ale i  stawia wymaga
nia. (...) Byśmy m im o wszystko um ie li 
się dogadać. N ieraz trzeba troszkę nie
dowidzieć, n ie  dosłyszeć. Jeden k rok  
w  ty ł zrobić, a późn ie j dwa do przodu. 
I ja ko ś  to będzie - tłum aczył hierarcha. 
S tw ie rdz ił, że sytuacja K ośc io ła  nie 
je s t aż tak  z ła , ja k  to  często sugeru
ją  m ed ia . - Według sprawozdań je s t  
o w iele w ięcej spowiedzi. Jest m n ie j 
chrztów, ale i  też m n ie j narodzin. Tak 
samo jest, gdy chodzi o odejścia z K o
ścioła. W  diecezji kaliskie j m ieliśmy trzy 
odejścia, a le też i  cztery powroty. Jest 
wiele optymistycznych rzeczy. W  tym

roku  będziemy święcić dwunastu no
wych księży. I  będziemy m usieli się tym i 
pow o łan iam i podzielić, bo są ogromne 
prośby z zagranicy - podkre ś lił o rd y 
nariusz d iecezji ka liskie j.

W szyscy u cze s tn icy  s p o tk a n ia  
o b e jrz e li ja se łka  w  w yko n a n iu  Z e 
s p o łu  F o lk lo ry s ty c z n e g o  „S n u tk i”  
z Potarzycy. M ło d z ie ż  nie ty lko  śpie
w a ła  tradycyjne i współczesne kolędy 
z towarzyszeniem  kapeli ludow ej, ale 
rów nież tańczyła. Pub liczność d ługo  
ok lask iw a ła  wykonaw ców . Po części 
o fic ja ln e j przyszedł czas na życzenia 
indyw id u a ln e  składane w  trakcie ła 
m an ia  się op ła tk iem . <is)

Będą kolędow ać jeszcze  p rzez trz y  niedziele
T y lk o  d o  p o n ie 

dz ia łku  2 lu tego, czyli 
do  uroczystości O fia 
ro w a n ia  P a ń sk ie g o  
m ożn a  jeszcze śp ie 
w ać ko lędy  i og lądać 
ż łó b k i  u s ta w io n e  
w  kośc io łach .

W  n a jb liższą  n ie 
dz ie lę  18 styczn ia  na 
m szach św. u ja ro c iń 
sk ich  fra n c iszka n ó w  
grać będzie zespół se
m in a ry jn y  „G re c c io ”  
z W ro n e k . O  g o d z . 

*  16.00 k le ry c y  b ędą  
też  śp ie w a ć  k o lę d y  
p rz y  ż łó b k u . W  tym

sam ym  d n iu  podczas 
m szy św. o godz. 8.00 
i 11.00 w  ka p lic y  p a 
ra fia ln e j M a tk i Bożej 
F a tim sk ie j w  J a ro c i
n ie  k o lę d o w a ć  b ę 
dzie  kape la  Z e sp o łu  
F o lk lo r y s ty c z n e g o  
„S n u tk i”  z P o ta rzycy 
(na  z d ję c iu ). M u z y 
cy ko n ce rtu ją  w  ró ż 
n y c h  k o ś c io ła c h ,  
a b y  z e b ra ć  ś ro d k i 
na  w y d a n ie  p ły ty .  
W ie c z o re m  m o ż n a  
ich  będzie  zobaczyć 
i usłyszeć w  kościele 
św. M a rc in a .  K o n 

ce rt, k tó ry  ro zp o cz - 
n ie s ię o g o d z . 19.45, 
będz ie  re je s tro w a n y  
przez ekipę z te le w i
z ji kab low e j. Z  uw agi 
na o g ra n iczo n ą  ilość 
m ie jsc, chę tn i m uszą 
o d e b ra ć  b e z p ła tn e  
w e jś c ió w k i.  Są one 
dostępne w  kance la 
r i i  p a ra f ia ln e j o ra z  
w  czy te ln i „P o d  R a
tuszem ” .

T ydz ie ń  p ó źn ie j, 
w  n iedzie lę  25 s tycz
n ia  we fra n c is z k a ń 
skiej św ią tyn i jase łka 
zap rezen tu ją  u czn io 

wie Szkoły Podstaw o
wej n r  4 w  Ja roc in ie  
(godz. 16.00). W  n a 
stępną n iedzie lę 1 lu 
tego opraw ę m uzycz
ną m szy św. o godz. 
9 .0 0 , 10.30 i 12.00 
zapew n i c h ó r p a ra fii 
M a tk i Bożej R óżań 
c o w e j z P o z n a n ia . 
Po p o łu d n iu , o  godz. 
16.00 w  kościele św. 
A n to n ie g o  w y s tą p i 
s c h o la  d z ie c ię c o -  
-m ło d z ie ż o w a  z p a 
ra f i i św. M a łg o rz a ty  
w  C ielczy.

<i«)

http://www.jarocinska.pl


3 (1266) 13 stycznia 2015 GAZETA JAROCIŃSKA 15w w w .jarocinska.p l

( T

ZATR ZYM AJ SIĘ

CZESŁAWA CZAJKA WŁADYSŁAWA JĄDER MARIANNA KOLASIŃSKA ZDZISŁAW OSTOJSKI
1.79 (Poręba) 1.91 (Boguszyn) 1.94 (Golina) 1.75 (Jarocin)
FRANCISZKA BANASZCZAK KRYSTYNA TOMCZEWSKA MAKSYMILIAN SCHWARTZ MICHAŁ RATAJCZAK
1.89 (Komorze Przybysławskie) 1.82 (Boguszyn) 1.85 (Jarocin) 1.92 (Lisew)
TADEUSZ STĘCHLICKI ALFONS KĘDZIA ZENON WOŹNICZKA HALINA FIERLA
1.55 (Sucha) 1.101 (Jarocin) 1.55 (Witaszyczki) 1.91 (Witaszyce)
BOGUMIŁA ROGOZIŃSKA JANINA MEJZIŃSKA BARBARA BAZIUK
1.51 (Klęka) 1.94 (Jarocin) 1.79 (Jarocin)
ZENON POCH STANISŁAW NOWAKOWSKI JERZY SZYMKOWIAK
1.69 (Chocicza) 1.92 (Jarocin) 1.69 (Jarocin)

R o d z in o m ;
sk ładam y wyrazy współczucia

r

Wspomnienie Kazimierza Schreibera
W  W ig ilię , w  w ieku 67 la t, 

z m a r l K a z im ie rz  Schre iber, 
b y ły  p ra co w n ik  P o łu d n io w e j 
O fic y n y  W ydaw n icze j w  Ja 
roc in ie .

U r o d z i ł  s ię  7 s ty c z n ia  
1947 ro k u . P rzez d w a d z ie 
ś c ia  s ie d e m  la t  m ie s z k a ł 
w  Cząszczew ie, gdzie  p o m a 
ga ł w  prow adzen iu  gospodar
stw a ro lnego  należącego do 
jego  m atk i. N a jp ie rw  ukończył 
szkolę zasadniczą w  zawodzie 
ś lusarz, a późn ie j te ch n ikum  
m e c h a n ic z n e  d la  p ra c u ją 
cych ja k o  te ch n ik  m echan ik  
o specja lności o b ró b ka  skra 
w an iem .

P ierwszym  jego  m iejscem  
p racy  b y ł P aństw ow y O ś ro 
dek M aszyn o w y  w  Ja roc in ie . 
Z a c z y n a ł ja k o  uczeń, a za 
kończy! na stanow isku  sam o
dzie lnego inspekto ra  k o n tro li 
ja kośc i. W  la ta ch  1976-1999 
p raco w a ł w  Ja ro c iń sk ich  Fa
brykach M e b li ja ko  specjalista 
ds. gospodarki w odno-ścieko

wej i c iep lne j, m is trz  ko tło w n i 
oraz m on te r insta lac ji ru roc ią 
gó w  (b ryg a d z is ta ). Przez ro k  
był za trudn iony  w  spółce „Z o -  
tech J F M ” . O d  7 m aja  2001 r. 
b y ł p ra co w n ik ie m  P o łu d n io 
wej O ficyn y  W ydaw n icze j Sp. 
z o .o . Jego karierę zaw odow ą 
p rze rw a ł ud a r m ózgu, do  k tó 
rego dosz ło  2 lip ca . N ie  w ró 
c i! ju ż  d o  p racy  zaw odow e j. 
Przeszedł n a jp ie rw  na rentę, 
a późn ie j na emeryturę. Z m a rl 
24 g ru d n ia  2014 r. w  w yn iku  
roz leg łego  zaw a łu  serca.

K a z im ie rz  S ch re ibe r b y l 
c z ło n k ie m  S to w a rz y s z e n ia  
E le k trykó w  P o lsk ich , w s p ó ł
o rg a n iz a to re m  ra jd ó w  tu ry 
stycznych Jarocińsk ich Fabryk 
M e b li,  c z ło n k ie m  P o lsk iego  
Z w ią z k u  E m e ry tó w , R e n c i
s tó w  i In w a lid ó w . W  la ta c h  
1963-1965 na leżał też do  P o l
sk iego  Z w ią z k u  Ż u ż lo w e g o  
w  Śrem ie „S p a rta  Ś rem ” .

O p ra ć , (is )

eMMMMNNMNMMMMMMIMMINMNM IHMMMHMMMMMMHMMMMMMMHnMN
Pochód z w ie lb łądem  nie je s t  najw ażniejszy

Uroczystość O bjaw ienia Pańskiego 
po toczn ie  nazyw ana św iętem  Trzech 
K ró li, od  2011 roku jest dn iem  w o lnym  
od pracy. - Istotę tego święta stanowi nie 
pochód z wielbłądem u licam i miasta, ale 
Eucharystia. N ie pow inniśmy wychodzić 
z kościołów, ale raczej do nich przychodzić 
po  to, aby tak ja k  Trzej Królowie pokłonić  
się Jezusowi - podkreś lił ksiądz kano
n ik  Andrze j Sośniak, proboszcz para fii 
Chrystusa K ró la  w  Jarocinie. W  tym  dniu 
święci się kadzidło i kredę, którą  pisze się 
na drzw iach dom ów  lite ry K + M + B lub 
C + M + B wraz cyfrą roku. - Nie jes t tak 
ważne to, czy będziemy je  rozumieli ja k o  
pierwsze lite ry  im ion  Kacper, M elch ior 
i  Baltazar, czy też ja ko  skrót od łacińskiego 
„C hris tus  Mansionem  Benedicat", zna
czące „niech Chrystus błogosławi temu

dom ow i”. Te lite ry na drzwiach naszych 
domów czy mieszkań świadczą o tym, że 
mieszkają tam ludzie należący do C hry
stusa. Najważniejsze jest, żeby nie wstydzić 
się w ia ty  w  Boga - tłum aczył proboszcz. 
Zachęcał też do  kultyw ow ania zwyczaju 
w spólnego ko lędow ania  w  rodz inach  
i p rzy żłóbku.

6 styczn ia  to  także D z ień  P om o
cy M is jo m , dlatego w  trakcie mszy św. 
odczytano kom un ika t b iskupa Jerzego 
M azura, przewodniczącego Kom isji Epi
skopatu Polski ds. M is ji. N a cele misyjne 
przeznaczone zosta ły  składki zebrane 
w  czasie w to rkow ych m szy św. W  pa
ra fii C hrystusa K ró la  o fia ry  uzyskane 
za kredę i kadzid ło  przeznaczone były  
na działa lność form acyjną prowadzoną 
z myślą o  m łodzieży. (is)

< r

Fot. Lidia Sokowie/

U F tn iA  CENY USŁUG POMNIKI W SPO M NItN lfl KO NIAKI

W

w w w .je z ie rs k is c .p l
DYŻUR

CAŁODOBOWY

601-869-111

ODESZLI OD NAS...
NAJ1ANSZA 

KOMPLfKSOWA 
OFIHTA UStUC, 
CMI NI ARNO 

POUIIZLBOWttCH

JUZ W OfCRCIl 
POMNIKI

Ze sm u tk ie m  p rz y ją łe m  w iadom ość  o śm ie rc i

ALFONSA K ĘD ZI
R odz in ie  zm arłego  sk ła d a m  serdeczne w y ra zy  

w spó łczuc ia

Piotr P iotrow icz
J

Serdeczne podziękowania  
Rodzinie, ks. Kanonikow i, Znajom ym , Sąsiadom, f irm ie  pogrzebowej J. 
M arc in iaka , wszystkim, którzy łącząc się z na m i w  bólu zam ów ili msze 
święte, złożyli wieńce i  kw iaty oraz odprowadzili na miejsce spoczynku

mojego kochanego Męża, Ojca, Teścia i  D ziadka  

Ś. t  p .

M IC H A Ł A
R A T A JC Z A K A

c ,

< r

składają
żona i syn rodziną J

Serdeczne podziękow ania dla Proboszcza ks. Prałata Dariusza M atusiaka z  Parafii p.w. 
Świętego M arcina w  Jarocinie, Przedsiębiorstwa Pogrzebowego „Jezierski" s.c., personelu  

medy cznego pogotowia ratunkowego. O ddziału Anestezjologii i Intensywnej Terapii Szpitala  
Powiatowego w  Jarocinie, Burm istrza i delegacji pracowników Urzędu M iasta i G miny 

Koźm ina Wlkp., delegacji pracowników  Urzędu M iejskiego w  Jarocinie, delegacji byłych 
pracowników jarocińskich Fabryk Mebli, delegacji z Południowej Oficyny Wydawniczej Sp. 

z o.o., rodziny, sąsiadów, przyjaciół, kolegów, znajom ych i wszystkich obecnych p rzy  ostatnim  
pożegnaniu naszego ukochanego męża, taty, brata, dziadka, teścia

Ś. tp.
KAZIM IERZA SCHREIBERA

za słowa otuchy, wsparcie, wyrazy współczucia, zam ówione m sze  święte 
oraz złożone wieńce i kwiaty

składa pogrążona w smutku
rodzina

A

S erdeczne  p o d z ię k o w a n ie

P a n i A l i
z a  w ie lo le tn ią  o p ie kę  n a d  N a s z y m  O jc e m

ś.tp.
ALFONSEM  

KĘDZIĄ
sk ła d a ją

synowie z rodziną J ł

Serdeczne podziękowania 
Rodzinie, sąsiadom, znajomym, Dyrekcji Zespołu Szkół Ogólnokształcących 

w Jarocinie, Stowarzyszeniu Absolwentów i  Wychowanków Państwowego 
Gimnazjum i Liceum Ogólnokształcącego w Jarocinie, chórowi Resonantes, 

delegacjom, wszystkim, którzy łączyli się z nami w bólu, zamówili msze święte, 
złożyli wieńce i kwiaty oraz odprowadzili na miejsce wiecznego spoczynku naszego 

ukochanego
Ojca, Teścia, Dziadka i  Pradziadka

ś-1 p.
ALFONSA K ĘD ZIĘ

V

sk ła d a ją
synowie z rodziną

A

J

C A Ł O D O B O W E  K O M P L E K S O W E  
U S Ł U G I  P O G R Z E B O W E  B .W . P A U L

C Z Ł O N E K  POLSKIEJ IZ B Y  POGRZEBOW EJ

63-200 Jarocin, ul. Szpitalna 4 

B iu ro  o b s łu g i k lie n ta  czynn e  od 8.00 d o  17.00 
te l. koni^5()9/660-948.,<całod<>bawva509/32Q jl 21

KOMPLEKSOW E
U S Ł U G I
P O G R Z E B O W E

NAJTAŃSZE USUI

JAN MARCINIAK
Jarocin, ul. Moniuszki lOa 

tel. (62) 747-18-20 
czynne od 8.00 do 17.00 

całodobowo tel. 604-242-489

OFERUJEMY NISKIE CENY
GODNĄ I PROFESJONALNĄ OBSŁUGĘ

http://www.jarocinska.pl
http://www.jezierskisc.pl
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SKUP ZWIERZĄT RZEŹNYCH
•  T U C Z N IK Ó W  • M A C IO R  • K N U R Ó W  

S P R Z E D A Ż  W A R C H L A K Ó W

e i aft>cińjw
B IU R O  R E K L A M Y
Jaro c in , u l. K a s p rza k a  l a  
te l .  (6 2 ) 7 4 7 -4 7 -4 7  
A r tu r  A n tc z a k
5 0 8 /3 1 8 -9 2 2
A n g e lik a  W ło d a rc z y k
5 0 9 /0 8 2 -7 7 2

*

P R A C A  * P R A C A  • P R A C A  • P R A C A  • P R A C A  * P R A C A  * P R A C A  • P R A C A

„BIREX”
F IR M A  USŁUGOW O H A N D LO W A

z a t r u d n i :

K IE R O W C Ó W
Z  KAT. C +E

W y m a g a n ia :  p ra w o  ja zd y  ka te go rii C + E , w szys tk ie  
d o k u m e n ty  w ym a g a n e  w  za w o d z ie  k ierow cy, ka rta  k ierow cy.

Z a in te re s o w a n y c h  p ro s im y  o  k o n ta k t 6 01  5 6 6  9 4 7 , 6 3 -2 0 0  J a ro c in , ul. P o z n a ń s k a  26. (w  g o d z . 7 -15 )

ZAKŁAD
KAMIENIARSKI

Z .  T o m c z a k

N o w e  M ia s to  n . W a r tą  
u l .  Ś re m s k a  5 

te l .  (6 1 )  2 8 7 -4 4 -6 1  
te l .  k o m . 6 0 1 /7 8 7 - 6 2 0

o fe ru je :
■  p ły ty  g ra n ito w e  

z  ca łego  św ia ta
■  nag robk i (gran it, lastriko)
■  parapety, schody, b la ty, 

p ły tk i
■  l ite rn ic tw o
■  ta b lic e  nag ro b ko w e
■  e lem e n ty  g ra n ito w e

w g  w łasnego  p ro jek tu

Gwarantujemy wysoką jakość i niskie ceny

?  ® 0 »

SPRZEDAŻ, MONTAŻ
(OSOBOWE 
CIĘŻAROWE 

i DOSTAWCZE

ATRAKCYJNE CENT
i* napraw a  

odprysków
Pleszew, ul. Kubackiego 55

Tel. 660-252-097

5 P E E D - G L R 5 S

A U T O  S Z Y B Y  J 

D a w id  F re n c e l

© 6 6 0  2 0 0 ^ 2

M O N TA Ż
SPRZEDAŻ

NAPRAW A

F irm a d z ia ła jąca  w  branży  eksploatacji i konserw acji 
oczyszczaln i ścieków  i sieci kanalizacy jnych  

poszukuje osoby na stanow isko:

PREZES ZARZĄDU
WYMAGANIA:

• wykształcenie wyższe,
• co najm nie j 5  - letni staż pracy na stanow isku kierowniczym  

(dośw iadczenie w  Zarządzie spółek kap ita łow ych będzie 
dodatkow ym  atutem ),

•  um iejętność taktycznego i strategicznego myślenia,
• um iejętność pracy pod silną  presją czasu i w yn iku ,
• znajomość zagadnień ekonom iczno - prawnych,
•  znajomość zagadnień w odociągowo-kanalizacyjnych,
•  um iejętność prowadzenia negocjacji,
• um iejętność kierowania zespołem,
• znajom ość obsługi kom putera, w  tym  dobra znajomość 

pakietu MS Office,
• praw o jazdy kat. B,
• kom unikatyw ność, dyspozycyjność i kreatywność.

GŁÓWNYM ZADANIEM OSOBY ZATRUDNIONEJ 
NA TYM STANOWISKU BĘDZIE:

• zarządzanie zespołem ludzi,
•  sta ła współpraca z kontrahentam i,
• osiąganie planowanych celów  w  zakresie wielkości 

i zyskowności dzia ła lności,
• zwiększenie przychodów oraz rentowności spótki,
•  pozyskiwanie nowych zleceń oraz kontraktów,
• efektywne pozyskiwanie źródeł finansow ania.

OFERUJEMY:

• wynagrodzenie uzależnione od wyników,
• dużą sam odzielność w  dzia łaniu.

Zainteresowane osoby prosim y o przestanie CV i listu motywacyjnego, 
w yłącznie w  fo rm ie  elektronicznej do dnia 20  stycznia 2 0 1 5  r. 

na adres: rekrutacjafirma@onet.pl

Prosimy o dop isanie k lauzuli: „Wyrażam zgodę na wykorzystanie m oich danych osobowych 
zaw artych w  ofercie pracy niezbędnych do realizacji procesu rekrutacji zgodnie z ustawą z dnia 
2 9  sierpnia 1 9 9 7  r. (Dz. U. z  1 9 9 7  r. N r 1 3 3  poz. 8 8 3  ze zm ianam i).”  Skontaktu jem y się tylko 
z w ybranym i osobami.

f Z L O R E N T Y N A
FLO R EN TYN A  ZPC H R  S PJ.

M A R IU S Z  M A TE C K I JA R O S ŁA W  M A TE C K I 
z s ie d z ib ą  w  P leszew ie  lid e r  b ranży  n ie e le k tryczn e g o  AG D  poszuku je :

S p e c j a l i s t a  d s .  O b s ł u g i  F l o t y
M ie js c e  p ra c y : P leszew  

R e g io n : W ie lk o p o ls k ie

O pis  s ta n o w isk a :
• kompleksowa opieka techniczna nad flotą
• dbanie o dostępność i sprawność floty
• reprezentacja Pracodawcy w sprawach związanych z jego pojazdami
• kontrola pracy kierowców (analiza raportów)
• kontrola pracy przedstawicieli handlowych
• kontrola czasu pracy kierowców -  wymagana znajomość systemu 

rozliczania czasu pracy kierowców ciężarowych

W y m a g a n ia :
• minimum roczne doświadczenie na podobnym stanowisku pracy
• znajomość systemów do zarządzania flotą pojazdów
• wiedza z zakresu budowy, działania i eksploatacji ciężarowych pojazdów 

drogowych oraz osobowych
• samodzielność i umiejętność rozwiązywania problemów
• Prawo jazdy kat. B
• umiejętność obsługi programów pakietu MS Office -  Excel na poziomie 

zaawansowanym

O feru jem y :
• Umowę o pracę
• Atrakcyjne wynagrodzenie adekwatne do osiąganych wyników
• Narzędzia niezbędne do wykonywania powierzonych zadań
• Zatrudnienie w  dynamicznej firmie o znaczących udziałach rynkowych
• Duże możliwości rozwoju zawodowego

Zgłoszenia (CV oraz List Motywacyjny) prosimy wysyłać na adres mailowy:
sekretariat@tlorentyna.com.pl

Prosimy o wpisanie w tytule maila nazwy stanowiska na które Państwo aplikujecie. 
Zastrzegamy sobie prawo do odpowiedzi tylko na wybrane oferty.

P ro s im y  o d o p is a n ie  n a s tę p u ją c e j k la u z u li:
"W yrażam zgodę na p rzetw arzan ie  m oich danych osobow ych zaw artych 
w  ofercie pracy dla potrzeb procesu rekru tac ji zgodnie z ustaw ą z dnia 
2 7 .0 8 .1997r. Dz. U. z 2 0 0 2  r., Nr 101 , poz. 9 2 3  ze zm ."

Zakład P rzetw órstw a O w ocow o-W arzyw nego 
„K o tlin ” Sp. z o.o. w  K otlin ie , p roduku jący znakom ite  

p rze tw ory  w arzyw ne  oraz p rodukty  m rożone 

P o s z u k u je  p ra c o w n ik a  na s ta n o w is k o :

PRZEDSTAWICIELA
HAMDLOWEGO/PROMOTORA

Wymagania:
-  W y k s z ta łc e n ie  m in . ś re d n ie ,

- U m ie ję tn o ś ć  p re z e n ta c ji p ro d u k tó w ,

- K o m u n ik a ty w n o ś ć  i o r ie n ta c ja  na k l ie n ta ,

- O p e ra ty w n o ś ć , a m b ic ja  i e n e rg ia  w  d z ia ła n iu ,

-  O rg a n iz a c ja  c z a s u  p ra c y  i g o to w o ś ć  d o  c z ę s ty c h  p o d ró ży ,

- P ra w o  ja z d y  k a t. ES, s a m o d z ie ln o ś ć  i o d p o w ie d z ia ln o ś ć .

Obowiązki:
- O rg a n iz a c ja  i p rz e p ro w a d z a n ie  

d e g u s ta c ji /a n im a c ji p ro d u k tó w

Oferujemy:
- C ie k a w ą  p ra c ę  z m o ż l iw o ś c ią  ro z w o ju  z a w o d o w e g o ,

-  S a m o c h ó d  s łu ż b o w y

Miejsce wykonywania pracy: T eren  c a łe j P o lsk i

C h ę tnych  k a n d y d a tó w  proszę o  zg łaszan ie  s ię  z  lis te m  m o ty w a c y jn y m  

o ra z  k w e s t io n a r iu s z e m  C V  w  D z ia le  K a d r  i A d m in is t r a c j i  

w  K o t lin ie ,  u l. P o z n a ń s k a  4 2 ,  b ą d ź  p rz e s ła n ie  na  a d re s  e -m a il:  

b iu r o @ z p o w k o t l in .p l  w  te r m in ie  7  d n i o d  d a ty  u k a z a n ia  s ię  

o g ło s z e n ia

Telefon kontaktow y:

6 2  7 4 0  5 1  0 0 ,  6 2  7 4 0  4 1  4 5

Zastrzegamy sobie prawo odpowiedzi ty lko  na wybrane oferty.
Prosimy o umieszczenie w życiorysie zgody na przetwarzanie danych osobowych 
zawartych w ofercie pracy dla potrzeb niezbędnych do realizacji rekrutacji 
(zgodnie z ustawą z dnia 29 sierpnia 1997 r. o ochronie danych osobowych).

http://www.jarocinska.pl
mailto:rekrutacjafirma@onet.pl
mailto:sekretariat@tlorentyna.com.pl
mailto:biuro@zpowkotlin.pl
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► TENIS STOŁOWY ► PIŁKA NOŻNA

P ierw sze m is trz o s tw a  
d la  g o sp o d a rz y

C z te rd z ie s tu  z a w o d n ik ó w  
w y s ta r to w a ło  w  I O tw a rty c h  
M is trz o s tw a c h  Z ie m i Ż e rkow - 

skiej w  Tenisie S to łow ym , któ re  
o d b y ły  się w  K o m o rz u  P rzyby- 
s la w s k im . W  k a te g o r ii s zkó ł 
p o d s ta w o w y c h  p ry m  w ie d l i  
p rz e d s ta w ic ie le  g o s p o d a rz y . 
W śród  m ło d z ie ż y  i d o ro s ły c h  
in d y w id u a ln ie  tr iu m fo w a ł R o
b e rt L iw a k  z C h rz a n a . D r u 
ż y n o w o  n a jle p s z y  o k a z a ł się 
zespó ł z B ie źdz iadow a .

- Chcemy, żeby impreza m ia 
ła  cha rakte r cykliczny. Uczestni
cy docenili poziom  organizacyjny

► taekwondo wtf

Z  s ie d m io m a  m e d a la m i 
w ró c iły  reprezentantki B ia łych 
Tygrysów P W iK  Jarocin  z tu r 
nieju Christm as Cup, k tó ry tra
dycyjnie pod  koniec roku odby
wa w  czeskim Pelhrimovie. Tym 
razem żadnej z podopiecznych 
Józefiny Nowaczyk-W róbel nie 
udało się stanąć na najwyższym 
stopniu  pod ium . P ięciokrotn ie 
za jm ow a ły  d rug ie  i  dw a razy 
trzecie miejsce.

- To był nasz os ta tn i s ta rt 
w roku, ju ż  po  zakończeniu rywa
lizacji w  Polsce, więc nie mogłam  
wymagać od  swoich zawodniczek, 
że będą tu toczyć najlepsze w alki 
w sezonie - m ów i trenerka B ia
łych  Tygrysów. - Nasz wyjazd 
na zawody do Pelhrimova nie był 
przypadkowy. Współpracujemy 
z tamtejszym klubem T K D  La- 
cek. Zawodnicy z tego klubu dwa 
razy w ubiegłym roku przyjeżdżali 
do Jarocina na międzyklubowe 
konsultacje. Ich  zawodniczka - 
D om in ika  Hronova - uczestni
czyła w przygotowaniach Patrycji 
Adamkiewicz do Młodzieżowych 
Igrzysk O lim pijskich, więc nie
zwykle m iłym  obowiązkiem byl 
nasz s ta rt w  tu rn ie ju  Christmas

zawodów. Wszyscy o trzym a li p o 
s iłe k  i upom ink i. Byty też s łody
cze. N a jle p s i d o s ta li puch ary , 
dyp lom y i  nag rody rzeczowe - 
m ów i A ndrze j Z ia ja , nauczyciel 
i p rezes k lu b u  K o m o rz a n k a , 
o rg a n iz a to r  zaw odów .

M is trz o s tw a  ro z g ry w a n o  
w  czte rech  ka te go ria ch : d z ie 
c i - k l.  I - I I I ,  d z ie w c z y n k i k l. 
IV -V I i ch ło p c y  k l. IV -V I o raz 
m ło d z ie ż  i d o ro ś li ( łą czo n a ).

W śró d  u c z n ió w  szkó ł p o d 
s taw ow ych  we w szys tk ich  ka 
te g o ria ch  n a jle p s i o k a z a li się 
uczn iow ie  Szko ły Podstaw ow ej

W zawodach w Czechach wzięta udział dziesięcioosobowa reprezentacja Białych Tygrysów

Cup - dodaje Józefina N o w a 
czyk-W róbel.

W  b o żo n a ro d ze n io w ych  
zawodach wzięło udzia ł ponad 
500 zawodniczek i zawodników 
z dz ies ięc iu  państw : A u s tr ii.  
Słowacji, Szwecji, Polski, C ho r
wacji, Niemiec, Słowenii, Serbii, 
W ęgier i Czech.

Z  Jarocina do Pelhrim ova 
uda ła  się dz ies ięc ioosobow a 
ekipa Białych Tygrysic. Srebrne 
m edale wywalczyły: Zuzanna 
B am brow icz  i K a ta rzyna  Pół-

w  K o m o rz u . P ie rw sze  m ie jsc  
z a jm o w a li: Jakub  S zym ańsk i, 
N a ta lia  Jadczak i Jakub  P ila r 
czyk. W  k lasyfikac ji drużynow ej 
rów n ież  tr iu m fo w a li gosp od a 
rze (dz iec i zd o b yw a ły  p u n k ty  
d la  sw ych szkó l na p o d s taw ie  
za ję tych  m ie jsc  w  p o szczegó l
nych  ka te g o ria ch ). N a  d ru g ie j 
p o z y c ji u p la so w a ła  się N ie p u 
b lic z n a  S z k o ła  P o d s ta w o w a  
w  L u d w in o w ie , a na  trz e c ie j 
SP Żerków .

W śró d  sta rszych , w  łą c z o 
ne j k a te g o r ii - d o ro ś li i m ło 
dz ież, p ie rw szy  b y ł R o b e rt L i 

ro ln iczak (kadetki), Aleksandra 
C ho jn a cka  i N a ta lia  W osiek 
(żaczki) o raz M ic h a lin a  W ró 
bel (kategoria  dzieci). Trzecie 
m iejsca zaję ły kadetki - M a r 
tyna Stasik i  A lic ja  Końszczyń- 
ska. Bez m edalu  w ró c iły  O li
w ia  Szyszka, A lic ja  K ow ańdy 
i M a rta  H o jak  (wszystkie w  kat. 
kadetek).

- Jak zawsze przed nowym  
sezonem skupialiśm y się przede 
wszystkim na szukaniu elemen
tów, k tó re  będziem y m u s ie li

WYNIKI 1 OTWARTYCH 
MISTRZOSTW ZIEMI 
ŻERKOWSKIEJ W TENISIE 
STOŁOWYM:

► D zieci - k l .  I-III:
1. Jakub Szymański (SR Komorze)
2. Paweł Armknecht (SP Komorze)
3. Filip Juszczak (SP Komorze)

► D zie w czyn ki - kl. IV-VI:
1. Natalia Jadczak (SP Komorze)
2. Weronika Idziaszek (SP Komorze)
3. Angelika Jankowska (SP Komorze)

► C h ło p c y -k l.  IV-VI:
1. Jakub Pilarczyk (SP Komorze)
2. Korneliusz Jacoszek (SP Komorze)
3. Przemysław Chudziński (SP Żerków)

► M łodzież, dorośli:
1. Robert Liwak (Chrzan)
2. Marcin Kamrowski (Bieździadów)
3. Korneliusz Silski (Bieździadów)

► Klasyfikacje drużynow e:
Szkoły podstawowe:
1. SP Komorze
2. N SPtudwinów
3. SP Żerków

► M łodzież, dorośli:
1. Bieździadów
2. Przybysław
3. Chrzan

w a k  z C h rz a n a  w yp rzed za ją c  
M a rc in a  K a m ro w s k ie g o  o ra z  
K o rn e liu s z a  S ils k ie g o  (o b a j 
z B ieździadow a). W  klasyfikacji 
d ru ż y n o w e j, p o  ro z e g ra n y c h  
m e c z a c h , z w y c ię ż y ł z e s p ó l 
z B ie ź d z ia d o w a  (K o rn e liu s z  
S ilsk i, M a rc in  K a m ro w sk i, Jan 
K a m ro w s k i) . N a  d ru g im  m ie j
scu zn a la z ła  się ek ipa  z P rzy- 
b y s la w ia  (W o jc ie c h  Ł a w ic k i,  
K a cp e r Ł a w ic k i) ,  a na trzec im  
m ie jscu sklasyfikow ana zosta ła  
d ru ż y n a  z C h rz a n a  (R o b e r t 
L iw a k , P a tryk  L iw a k ) .

(fa f)

p o p ra w ić  w  trw a jącym  oko ło  
dwóch, trzech miesięcy okresie 
bez s ta rtów  w  tu rn ie jach , aby 
wczesną w iosną znowu błysz
czeć w  tu rn ie ja ch  krajow ych, 
ja k  i  zagranicznych. A  że znowu 
mierzymy bardzo wysoko, czyli 
walczymy o wyjazd na m istrzo
stwa Europy, czy to w  jun iorach, 
czy też kadetach, więc zapowiada 
się kolejny bardzo ciężki okres 
przygotowawczy - pow iedzia ła  
na zakończenie Józefina N o 
waczyk-W róbel. (fa f)

Zagrali
powyżej 
oczekiwań

Rundę jesienną w  kategoriach o rlików  i m ło d z i
ków  najlepiej zakończyły d rużyny A n to n io  Jarocin, 
k tó re  na p ó łm e tku  rozgryw ek p lasu ją  się w  górnej 
po ło w ie  tabeli.

W  lidze o rlikó w  drużyna dzieci z rocznika 2004 
i m łodszych zajm uje pierwsze miejsce z kom pletem  
zwycięstw, a A n to n io  I I  (ur. w  2005 r.) p lasu je  się 
na p ią te j pozyc ji. N a  d ru g im  m ie jscu p lasu je  się 
A kadem ia Reissa z Jarocina, szóstą lokatę zajm uje . 
d ru g i zespól G KS Jaraczewo, a na ko le jnych  p o 
zycjach zna jdu je  się A n to n io  C ie lcza, G KS I  Ja
raczewo i  W K S  W itaszyce, k tó ry  za jm uje  osta tn ie  
(dziew ią te) m iejsce w  tabeli.

P odobn ie  w yg ląda  sytuacja  w  lidze  m ło d z i
ka m łodszego , w  k tó re j A n to n io  I I  p o  dz iew ię 
c iu  m eczach  je s t w ice lid e re m  ze s tra tą  dw ó ch  
p u n k tó w  do  p row adzącego K a lis za n in a  K a lisz . 
W a rto  dodać, że ci za w odn icy  g ra ją  z d ru żyn a 
m i o ro k  starszym i od  siebie. A n to n io  I  za jm uje  
czw artą  lokatę z bezpieczną przewagą nad p ią tym  
G O S -em  B.O . K o źm in  W lkp . W  tej ka tegorii s ta r
tuje rów nież zespól Jaro ty Jarocin, k tó ry  po  rundzie 
jesiennej za jm uje  p rzedosta tn ią  - dz iew ią tą  lokatę. A

Trener M a rc in  B azam ik chw a li zaw odników  za 
to , że udźw ignę li c iężar byc ia  faw o ry tem  i w  m e
czach przewyższali p rzeciw ników  w  każdym  aspek
cie w yszkolenia. - N a pochwały zasługują wszyscy 
zawodnicy za zaangażowanie, dojrzałe podejście do 
swoich obowiązków, systematyczną pracę, stworzenie 
drużyny, k tó re j żaden trener by się nie powstydził - 
w y jaśn ia  op iekun.

S zko len iow iec n ie  szczędzi też p o ch w a ł d la  
sw o ich  p o d o p ie czn ych  z ka te g o r ii m ło d z ik ó w , 
k tó rzy  ja k  na razie spisują się lepiej n iż się spodzie
w a li. - Obiektywnie oceniając, gra  i  w yn ik i przerosły  
nasze przedsezonowe oczekiwania - t łu m a czy  i  do - . 
daje: - O lbrzym ią przyjem nością je s t p raca  z ta k im i 
chłopcami, którzy oprócz własnych predyspozycji są 
skrom n i i  ju ż  w  tak im  m łodym wieku rozum ieją, że 
nie ma drog i na skróty. D ocenia ją też w arunki, w  j a 
k ich trenują, a o których w ielu rów ieśników  w całym  
k ra ju  może ty lko  pomarzyć.

A n to n io  w  rundzie  w iosennej, k tó ra  rozpocznie 
się w  m arcu, chce dalej kłaść nacisk na szkolenie 
techniczne, k tó re  d o  tej p o ry  p rzyn o s iło  efekty.

(seb)

ORLIK

1. Antonio 1 Jarocin 8 24 96:8
2. AP Reissa Jarocin 8 21 47:15
3. Stal Pleszew 8 18 54:23
4. Czarni Dobrzyca 8 15 47:26
5. Antonio II Jarocin 8 10 39:36
6. GKS II Ja raczew o ■8 10 33:31
7. Antonio Cielcza 8 4 20:77
8. GKS 1 Ja raczew o 8 4 11:60
9. WKS W itaszyce 8 0 7:78

MŁODZIK

l.Kaliszanm  Kalisz 9 25 68:6
2. Antonio II Jarocin 9 23 64:7
3. Astra Krotoszyn 9 22 99:4
4. Antonio 1 Jarocin 9 18 22:33
5. GOS B.O. Koźmin Wlkp. 9 11 32:35
6. Żaki Taczanów 9 9 17:59
7. Calisia II Kalisz 9 9 15:50
8. Calisia 1 Kalisz 9 8 19:35
9. Jarota Jarocin 9 3 4:62

10. Unia Szymanowice 9 2 9:58

Nakład 10.000 egz |SSN 1230-851X

■  izba wydawców masy

ADRES REDAKCJI
6 3 -2 0 0  Jarocin, ul. Kasprzaka la  
tel./fax (6 2 ) 7 4 7 -3 7 -6 0 , 747 -1 5-31  
e-mail: redakcja@ jarocinska.pl
w w w .jarocinska.p l

REDAKTOR NACZELNY
Aleksandra Pilarczyk, a.pilarczyk@jarocinska.pl

GRAFIKA, SKŁAD 1 ŁAMANIE
(62) 749-86-46
Dariusz Fijołek 
d.fijolek@jarocinska.pl
Beata Frąckowiak-Piotrowicz 
b.piotrowicz@jarocmska.pl
Barbara Dzierła 
b.dzier1a@jarocinska pl
Łukasz Zięciak 
l.zieciak@jarocmska.pl

DZIENNIKARZ DYŻURNY
(62) 332-20-33, 500/191-014

WYDAWCA
Południowa Oficyna Wydawnicza Sp. z o.o.
Jarocin, ul. Kasprzaka la

Z-CA REDAKTORA NACZELNEGO
Anna Legowicz-Gogołkiewicz, a.gogolkiewicz@jarocinska.pl

BIURO OGŁOSZEŃ
Jarocin, Rynek 21 (wejście od ul. Mickiewicza), tel. (62) 505-30-00 
czynne od poniedziałku do piątku 8.00  - 16.00

PREZES WYDAWNICTWA
Piotr Piotrowicz

SEKRETARZ REDAKCJI
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► Walne Janoty
Trzecia część W alnego Zebrania 
JKS Jarota Jarocin odbędzie się 
w  p o n ie d z ia łe k , 1 9  s tyczn ia  
o godz. 1 8 .0 0  w  sa li kon fe 
rencyjne j spó łk i Jarocin  Sport. 
D w ie  poprzedn ie  części zebra
nia nie zdo ła ły  w y łon ić  nowego 
prezesa k lubu .

► Danielak w Pogoni?
Karol D an ie lak w y je ch a ł z Po
gon ią  Szczecin na obóz p rzy
gotow aw czy, k tó ry  odbyw a się 
w  Pogorze licy. W ych o w a n e k  
Jaroty, reprezen tu jący ak tu a l-

» n ie  b a rw y  C hrobrego G łogów  
będzie tes tow any przez zespół 
z Ekstraklasy.

► Leśniewski w ItteUe
Rafał Leśn iew ski, po pó łrocz
nym  pobycie  w  C ho jn iczance  
C h o jn ic e , w io s n ą  zag ra  p o 
now n ie  w  N ie lb ie  W ągrow iec. 
2 9 - le tn i n a p a s tn ik  w y s tę p o 
w a ł w  barwach wągrowieckiego 
zespołu do 2 0 1 2  roku , k iedy 
to  przeszedł do Zaw iszy Byd
goszcz, z k tó rym  w  2 0 1 3  roku 
w yw a lczy ł aw ans do Ekstrakla
sy. Kolejny sezon - 2 0 1 3 /2 0 1 4  
spędz ił jednak  w  d rugo ligow e j 
O lim p ii E lb ląg, skąd tra f i ł do 
C ho jn iczank i, w  które j jes ien ią  
rozegrał trzy spotkania w  I lidze.

► Turniej w Cielczy
LZS Cielcza o rgan izu je  H alow y 
Turn ie j P iłk i N ożne j. Im preza 
odbędz ie  s ię  31  s tyczn ia  i 1 
lutego w  sali g im nastycznej Ze
społu Szkół w  Cielczy. W  zaw o
d ach  ry w a liz o w a ć  b ędą  p ię 
cioosobow e drużyny (4  graczy 
w  polu +  bram karz). M ogą grać 
p iłkarze zgłoszeni do rozgrywek 
ligow ych.
Zgłoszenia p rzy jm ow ane  będą 
do 2 5  styczn ia  pod num erem  
te le fonu : 6 0 3 /5 2 5 -8 2 3 .  W p i
sowe wynosi 10 0  z ł od zespołu. 
Regulam in rozgryw ek zostanie 
usta lony w  zależności od liczby 
zgłoszonych drużyn.

► Łukasik 
trenerem Pelikana

Ryszard Łukasik został trenerem 
Pelikana N iechanow o - lidera 
grupy północnej IV lig i. Zastąp ił 
na tym  s tanow isku  M iros ław a  
Czuryło, k tó ry  w  g rudn iu  zrezy
gn o w a ł z p row adzen ie  zespołu 
ze w zg lędów  osob istych. 
Łukasik ostatnio (w iosną 2 0 1 4 )  
p row a d z ił Jarotę Jarocin  (w raz 
z M ac ie jem  D ola tą).
W  Pelikanie w ys tępu ją  by li p ił
karze Jaroty - Hubert Oczkowski 
i D am ian  Paw lak.

(fa f)

O G Ł O S Z E N I E

£ęśniewsęjj
Jarocin ^u l. Powstańców W lkp. 1 

(biurowiec nowej fabryki mebli)

MAT. BUDDW1AHE
KOSTKA BRUKOWA
P R O M O C Y J N E  C E N Y !

OPAŁ KLINKIER
C zy n n e  w  godz. 7 . 0 0 - 1 7 . 0 0  

sob. 7 . 0 0 - 1 4 , 0 0

kom. 6 0 0 6 0 0 -1 9 9Ihe ------- -----------  ---------------------

Bartosz M ik le r  (M L U K S  M e to 
d a  Ja ro c in ) zos ta ł m is trzem  Polsk i 
w  ko la rstw ie  p rze ła jow ym  w  katego
r i i  o rlika  (do  la t 23). N a  p rze łom ie  
stycznia i lutego będzie reprezentował 
nasz k ra j na m is trzo s tw a ch  św ia ta  
w  czeskim  Taborze.

- W  dwóch poprzednich edycjach 
się nie udawało, bo m ia łem  defekty na  
trasie i n ie kończyłem wyścigu. W  tym  
roku  w  końcu zdobyłem złoty m edal - 
m ó w i szczęśliwy m is trz  Polski.

M is trzo s tw a  Polsk i w  Ko la rs tw ie  
P rze ła jow ym  rozegrano w  Bytow ie.
- N ie  ukryw am , że przyjechałem  p o  
zwycięstwo. M eda l to było m in im um . 
Bardzo dobre rezu lta ty  w  wyścigach 
Pucharu Polski wskazywały, że m am  
wielką szansę na m istrzostwo  - o p o 
w iada  M ik le r.

W  tym  ro ku  m ia ł do  dyspozycji 
rower, użyczony przez trenera kadry
- Jana A ntkow iaka. D o  tego jecha ł na

► SIATKÓWKA

D w a  zw ycięstw a o d n ió s ł ze
spó l T K S -u  S ia tkarz w  osta tn im  
tu rn ie ju  p ó łf in a ło w y m  W ie lk o 
p o ls k ie j L ig i  M ło d z ic z e k  u d o 
w adn ia jąc , że zas ług iw a ł na grę 
w  fina łach . N ieste ty podopieczne 
Adam a Sobczaka (tym  razem p ro 
w adzone  przez A gnieszkę S o b 
czak) ju ż  wcześniej strac iły  szansę 
na awans.

D ru żyn a  T K S -u  S ia tkarz w y 
s tę p u jąc  na w ła sn ym  pa rk ie c ie  
przede wszystkim  chcia ła  zrew an
żować się Energetykowi Poznań za 
porażkę podczas tu rn ie ju  w  Po
zn a n iu . P odo b n ie  ja k  wcześnie j 
o  w yn iku  zadecydow a ł tie-break. 
Pierwszego seta ja ro c in ia n k i w y 
g ra ły  d o  20. W  d ru g im , w  tak im  
sam ym  stosunku, lepsze okaza ły 
się p o z n a n ia n k i. W  trze c im  po 
zaciętej walce 19:17 tr iu m fo w a ły  
zaw odniczk i T K S -u  pokazując, że 
n iew ie le zab rak ło  im  d o  awansu 
d o  sześciu na jlepszych zespo łów  
w  W ie lkopo lsce . O sta teczn ie  ja 
ro c in ia n k i za ję ty trzecie m iejsce 
w  swojej grupie i zagrają o  m iejsca 
od  7 d o  9.

W  drug im  meczu TK S  pokonał 
2:1 K an ięS iatkę G ostyń .

Pierwsze miejsce w  grup ie  za
ję ła  d rużyna Szam otulanina, która  
pauzow a ła  w  o s ta tn im  tu rn ie ju .

specjalistycznej, przedniej zębatce od 
f irm y  PogoBikes.

Faw ory tam i wyścigu o rlik ó w  (do  
la t 23) b y li ko larze zaw odow ej g ru 
py  C C C  S p rand i Polkow ice: M ic h a ł 
Paluta, K a m il M a łeck i i Patryk Stosz 
oraz m łodszy z b rac i K o n w ó w  - P io tr  
z g ru p y  4 F  R acing Team.

- W ys ta rtow a łem  n ie n a jle p ie j. 
Byłem piąty, ale-szybko stara łem  się 
przebić do przodu  - opow iada Bartosz 
M ik le r. - Po pierwszej rundzie jechałem  

ju ż  na drugim , trzecim  m iejscu z P io
trem  Konwą. Odjechał nam  trochę M i
chał Paluta. Na odjeździe wyprzedziłem 
Konwę (k tó ry  ja k  się późn ie j okaza ło  
nie ukończy ł w yścigu  ze w zg lędu  na 
defekt - p rzyp . red) z zacząłem gon ić  
Palutę. K iedy go dogoniłem, zawodnik  
C C C  przepuśc ił mnie, żebym trochę  
poprow adził. Z aa takow a łem  jeszcze 
m ocn ie j i  n ie  odw raca jąc się, ja d ą c  
swoim rytmem zacząłem m u odjeżdżać.

Zasłużyły na finał

D ruga  prem iow ana awansem pozy
cja p rzypad ła  Energetykowi Poznań.

W  n ie d z ie lę , ró w n ie ż  w  sa li 
g im nastyczne j Z esp o łu  S zkó l Po- 
n adg im naz ja lnych  n r  2 rozegrano 
fin a ło w e  zaw ody fazy rozb u d o w a 

- m ów i M ik le r.
Przed osta tn im  okrążeniem repre

zentant M c to r ii m ia ł oko ło  pó l m inu ty  
p rzew ag i nad  P a lu tą . N a  o s ta tn im  
za ch o w a ł na jw ięce j s ił i d o ta r ł do  
m ety p raw ie  dw ie  m in u ty  przed n a j
g ro źn ie jszym  ryw a le m , zasłużen ie  
zdobyw a jąc ty tu ł m is trza  Polski.

- Trasa była bardzo kręta, trudna  
technicznie. W iał s ilny wiatr, było z im 
no, p ada ł śnieg z deszczem, ale takie  
w a run k i m i n ie przeszkadzają. Taka 
hardcorowa pogoda m i odpow iada - 
śm ieje się Bartosz M ik le r.

W  na jb liższym  czasie ja roc ińsk ie 
go  ko la rza  czeka ją  b a rd z o  ważne, 
zagran iczne starty. Z a  dw a tygodn ie  
w eźm ie  u d z ia ł w  w yścigu  P ucharu  
Ś w iata  w  H oogerhe ide  (H o la n d ia ), 

a 31 styczn ia  i 1 lu tego  będzie repre
ze n tow a ł Polskę na m is trzo s tw a ch  
św ia ta  w  Taborze (C zechy). - Ceł na 
mistrzostwa? Trudne pytanie. N a pewno

nej m is trzo s tw  w ie lko p o lsk i w  m i- 
n is ia tk ó w c e  d z ie w czą t. D ru ż y n y  
T K S -u  S ia tka rz , k tó re  za jm o w a ły  
pierwsze m iejsca we wszystkich tu r 
n ie jach  e lim inacy jnych  tym  razem  
nie zd o ła ły  w ygrać w  żadnej z kate
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chcę ukończyć wyścig bez zdublowania, 
a to oznaczałoby miejsce w  pierwszej 
dwudziestce. I  to myślę jest do osiągnię
cia. Poza konkurencją na pewno będą 
zawodnicy z B e lg ii, gdzie ko la rstw o  
przełajowe je s t bardzo popularne. N a j
lepsi belgijscy o rlicy wygrywają wyścigi 
w  elicie - zapow iada  Bartosz M ik le r.

W  m is trzostw ach  P o lsk i ba rdzo  
dobrze  w yp a d li także pozos ta li za
w odn icy  V ic to rii Jarocin. K onrad  K a 
sprzak za ją ł ósme miejsce w  kategorii 
ju n io ró w . D z ie s ią ty  b y t m ło d z ik  - 
D a w id  Kuderczak. N a  dw udz ies te j 
szóstej pozycji w śród ju n io ró w  m ło d 
szych sklasyfikow any zosta ł M iło s z  
Kasprzak. Szansę na m edal w  katego
r ii a m a to ró w  (bez licenc ji) m ia ł Szy
m on  M ik le r  - starszy b ra t Bartosza, 
k tó ry  w raz z o jcem  R obertem  p rzy 
g o tow u ją  go do  startów , ostatecznie 
do jecha ł do  m ety na p ią tym  m iejscu.

(fa f)

g o rii. N a  d ru g ich  pozycjach ryw a li
zację ukończyły  „c z w ó rk i”  i „ t ró jk i” . 
Szóstą i ósm ą lokatę za ję ły  zespoły 
„dw ójek” . Wszystkie ekipy wywalczy
ły  awans d o  p ó łf in a łó w  m is trzos tw  
W ie lkopo lsk i. (fa f)
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